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KOTLÍKOVÉ DOTACE 
180.000,- Kč

Dotace je především určena pro důchodce, kteří doposud vytápí dům 
kotlem na uhlí s nízkou emisní třídou, výměnou za ekologický zdroj tepla. 

(tepelné čerpadlo nebo kotle s vyšší než 3 emisní třídou)
Od nového roku 2025 bude provoz nesplňujících kotlů třídy 1 a 2 zakázán.

„Možnost vyplacení dotace předem“

Nabízíme vyřízení dotace s instalací TEPELNÉHO ČERPADLA     
od výrobce MITSUBISHI a LG Electronics

Aleš Ďuriga tel: 605 807 000   e-mail: info@euroapex.cz   www.euroapex.cz
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Vážení spoluobčané,

před námi jsou dva měsíce plné slunce a letních radostí,  
a právě proto vám přinášíme toto speciální dvojčíslo Novo- 
knínska pro červenec a srpen. Děkujeme, že jste s námi  
i během horkých letních dnů, a věříme, že společně prožije-
me mnoho příjemných chvil.

Jak už je tradicí, s příchodem léta se těšíme na zasloužený 
odpočinek, ať už doma nebo na cestách. Současně však 
nesmíme zapomínat na opatrnost během extrémních tep-
lot, které mohou přinést nejen nepohodlí, ale i rizika. Naše 
město se zatím úspěšně vyhýbá větším komplikacím díky 
vaší ostražitosti a dodržování bezpečnostních opatření proti 
požárům. Je nezbytné nadále respektovat případné zákazy 
rozdělávání ohně a používání pyrotechniky, stejně jako ome-
zení přístupu do lesních oblastí.

Voda je dalším klíčovým tématem tohoto léta. Prosím vás, 
abyste s vodou zacházeli šetrně, obzvláště nyní, kdy její spo-
třeba výrazně stoupá. Opatrné plnění bazénů a promyšlené 
zavlažování zahrad může výrazně pomoci k udržení našich 
zdrojů pro budoucí potřeby.

Již nyní vás také chci pozvat na Knínskou letní slavnost, 
která se uskuteční 13. července. Podrobnosti a upoutávku 
na tuto akci najdete v tomto vydání Novoknínska. Těším se 
na vaši účast a společné prožití krásného dne plného zába-
vy a setkávání.

Děkuji všem, kdo přispěli k úspěchu našich minulých akcí, 
a těším se na další příležitosti, kde se můžeme společně 
sejít. Ať už se vydáte kamkoli, přeji vám, aby celé léto bylo 
plné zdraví, radosti a pohody.

S úctou,
Ing. Radek Hrubý
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USNESENÍ Z 9. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA 
NOVÝ KNÍN, KTERÉ SE KONALO 12. 6. 2024

Usnesení č. 1 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje program 9. zase-
dání zastupitelstva v tomto znění:
1. Schválení programu 9. zasedání zastupitelstva
2. Určení ověřovatelů zápisu
3. Závěrečný účet, účetní závěrka a hospodaření města Nový 
Knín za rok 2023
4. Rozpočtové opatření č. 2/2024 
5. Odpis starých knih z městské knihovny
6. Protokol Ministerstva vnitra o kontrole výkonu samostatné 
působnosti svěřené orgánům města Nový Knín
7. Uzavření pracovní smlouvy se zastupitelkou
8. Výzva Ministerstva pro místní rozvoj k vrácení části dotač-
ních prostředků 
9. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za odkládá-
ní komunálního odpadu z nemovité věci
10. Směna pozemků - část pozemku parc. č. 135/1 v k. ú. 
Starý Knín, část pozemku parc. č. 5/2 a část pozemku parc. 
č. 982/1 v k. ú. Nový Knín, za pozemky - parc. č. 582/25, 
582/2, 582/6, 384, 1001/1, 1001/2, 59/1, část pozemku 
parc. č. 582/1, část pozemku parc. č. 582/5 vše v k. ú. Nový 
Knín a část pozemku parc. č. 3 v k. ú. Starý Knín
11. Prodej pozemku parc. č. 800 a 801 v k. ú. Kozí Hory
12. Prodej částí pozemků parc. č. 218/1 a 218/26 v k. ú. Nový 
Knín
13. Směna části pozemku parc. č. 1179 za část pozemku 
parc. č. 182/20 vše v k. ú. Starý Knín
14. Směna části pozemku parc. č. 1179 za část pozemku 
parc. č. 182/21 vše v k. ú. Starý Knín
15. Směna části pozemku parc. č. 1179 za část pozemku 
parc. č. 182/23 vše v k. ú. Starý Knín
16. Směna části pozemku parc. č. 1179 za část pozemku 
parc. č. 182/24 vše v k. ú. Starý Knín
17. Směna části pozemku parc. č. 1179 za části pozemků 
parc. č. 182/33, 182/34 a parc. č. st. 107 vše v k. ú. Starý 
Knín
18. Odkup pozemku parc. č. 213/6 v k. ú. Sudovice
19. Prodej pozemku parc. č. 565/6 v k. ú. Libčice
20. Prodej pozemku parc. č. 612 v k. ú. Nový Knín
21. Zpráva kontrolního výboru
22. Statut informačního zpravodaje NOVOKNÍNSKO
23. ČEZ Distribuce – smlouva o smlouvě budoucí o realizaci 
přeložky distribučního zařízení určeného k dodávce elektric-
ké energie
24. Žádost o spoluúčast města na akci »Oprava části fasá-

dy sokolovny Nový Knín« v rámci dotačního programu NSA 
»Kabina« 
25. Projednání peticí s názvem »Nesouhlas s výsledkem 
výběrového řízení na pozici ředitele ZŠ a MŠ Nový Knín«  
a »Žádost o respektování výsledku výběrového řízení na po-
zici ředitele ZŠ a MŠ Nový Knín« 
26. Informace o výběrovém řízení na ředitele ZŠ a MŠ Nový 
Knín
27. Diskuse
Usnesení č. 2 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje ověřovatele zápi-
su Ing. Tomáše Havlíčka a Bc. Jiřího Straceného.
Usnesení č. 3 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín 
I. schvaluje účetní závěrku města za rok 2023,
II. schvaluje závěrečný účet města za rok 2023,
III. souhlasí s hospodařením města za rok 2023 bez výhrad.
Usnesení č. 4 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje rozpočtové opat-
ření č. 2/2024, vč. přehledů o plnění a čerpání výdajů rozpoč-
tu města k 31. 5.2024.
Usnesení č. 5 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje trvalé vyřazení 
5558 kusů knih z knižního fondu Městské knihovny v Novém 
Kníně dle předloženého návrhu, jde o knihy poškozené, ne-
potřebné anebo obsahově zastaralé.
Usnesení č. 6 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín 
I. bylo seznámeno s protokolem o kontrole výkonu samo-
statné působnosti svěřené orgánům města Nový Knín,
II. přijímá opatření k odstranění kontrolou zjištěných nedo-
statků dle přílohy, resp. bere na vědomí, že všechny nedo-
statky, které lze napravit, již byly napraveny,
III. přijímá opatření k zamezení opakování zjištěných nedo-
statků dle přílohy.
Usnesení č. 7 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín souhlasí s uzavřením pra-
covní smlouvy s Petrou Moravcovou, nar. XX.XX.XXXX, by-
tem XXXXXXXXXXXX, na pracovní pozici koordinační, pro-
jektový a programový pracovník Městské knihovny v Novém 
Kníně s počátkem pracovněprávního vztahu od 15. 7. 2024.
Usnesení č. 8 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín bere na vědomí výzvy Mi-
nisterstva pro místní rozvoj se sídlem Staroměstské náměstí 
6, 110 00 Praha 1, IČO: 66002222, jako poskytovatele dotace 
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k vrácení části dotačních prostředků v celkové výši 227.698 
Kč, jejímž důvodem je porušení podmínek, za kterých byla 
poskytnuta dotace na obnovu mostů po povodních v letech 
2013 až 2017, a to nedodržení termínu realizace akce.
Usnesení č. 9 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín vydává Obecně závaznou 
vyhlášku o místním poplatku za odkládání komunálního od-
padu z nemovité věci.
Usnesení č. 10 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje 
I. směnu pozemků ve vlastnictví města Nový Knín: 
budoucí pozemek parc č. 135/22 o výměře 2800 m2 v k. ú. 
Starý Knín vzniklý z části pozemku parc. č. 135/1 dle geomet-
rického plánu č. 421-25/2023, 
budoucí pozemek parc č. 5/6 o výměře 2 726 m2 v k. ú. Nový 
Knín vzniklý z části pozemku parc. č. 5/2 dle geometrického 
plánu č. 429, 691-30/2024 
a budoucí pozemek parc. č. 982/18 o výměře 101 m2 v k. ú. 
Nový Knín vzniklý z části pozemku parc. č. 982/1 dle geo-
metrického plánu č. 429, 691-30/2024, 
II. za pozemek ve výlučném vlastnictví Ing. M. N. nar. 
XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXX: budoucí pozemek 
parc. č. 3/2 o výměře 27 m2 v k. ú. Starý Knín vzniklý z části 
pozemku parc. č. 3 dle geometrického plánu č. 429, 691-
30/2024 
III. a pozemky v podílovém spoluvlastnictví Ing. M. N., 
nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, a PhDr. A. O., 
nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX:
pozemek parc. č. 582/25 o výměře 2509 m2 v k. ú. Nový Knín, 
pozemek parc. č. 582/2 o výměře 1215 m2 v k. ú. Nový Knín, 
pozemek parc. č. 582/6 o výměře 368 m2 v k. ú. Nový Knín,
pozemek parc. č. 384 o výměře 859 m2 v k. ú. Nový Knín, 
pozemek parc. č. 1001/1 o výměře 34 m2 v k. ú. Nový Knín, 
pozemek parc. č. 1001/2 o výměře 178 m2 v k. ú. Nový Knín, 
pozemek parc. č. 59/1 o výměře 6 m2 v k. ú. Nový Knín, 
budoucí pozemek parc. č. 582/26 o výměře 392 m2 v k. ú. 
Nový Knín, vzniklý z části pozemku parc. č. 582/1 dle geo-
metrického plánu č. 574-79/2017,
budoucí pozemek parc. č. 582/27 o výměře 51 m2 v k. ú. 
Nový Knín, vzniklý z části pozemku parc. č. 582/5 dle geo-
metrického plánu č. 574-79/2017,
a budoucí pozemek parc. č. 3/2 o výměře 27 m2 v k. ú. Starý 
Knín, vzniklý z části pozemku parc. č. 3 dle geometrického 
plánu č. 429, 691-30/2024, 
a uzavření směnné smlouvy.
Usnesení č. 11 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje prodej pozem-
ku parc. č. 800 o výměře 11 m2 a pozemku parc. č. 801  
o výměře 10 m2, oba pozemky v k. ú. Kozí Hory panu F. M., 
nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, za cenu 400 

Kč/m2, celkem za oba pozemky 8400 Kč a uzavření kupní 
smlouvy.
Usnesení č. 12 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje prodej budoucí-
ho pozemku parc. č. 218/37 o výměře 9 m2 v k. ú. Nový 
Knín vzniklý z části pozemku parc. č. 218/1 dle geometric-
kého plánu č. 678-43/2024, a části pozemku parc. č. 218/26  
o výměře 70 m2 v k. ú. Nový Knín paní J. Ď., nar. XX.XX.
XXXX, bytem XXXXXXXXXXXXX, za cenu 100 Kč/m2, cel-
kem za oba pozemky 7900 Kč a uzavření kupní smlouvy.
Usnesení č. 13 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje směnu budoucí-
ho pozemku parc. č. 182/44 o výměře 25 m2 v k. ú. Starý 
Knín, vzniklý z části pozemku parc. č. 182/20 dle geomet-
rického plánu č. 396 – 64/2020, ve vlastnictví M. Z., nar. 
XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, za budoucí poze-
mek parc. č. 1179/2 o výměře 100 m2 v k. ú. Starý Knín, 
vzniklý z pozemku parc. č. 1179 dle geometrického plánu 
č. 420-17/2023, ve vlastnictví města Nový Knín a uzavření 
směnné smlouvy.
Usnesení č. 14 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje směnu budoucího 
pozemku parc. č. 182/45 o výměře 44 m2 v k. ú. Starý Knín, 
vzniklý z části pozemku parc. č. 182/21 dle geometrického 
plánu č. 396-64/2020, ve vlastnictví doc. Ing. T. M., Ph.D., 
nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, za budoucí 
pozemek parc. č. 1179/3 o výměře 200 m2 v k. ú. Starý Knín, 
vzniklý z části pozemku parc. č. 1179 dle geometrického plá-
nu č. 420-17/2023, ve vlastnictví města Nový Knín a uzavření 
směnné smlouvy.
Usnesení č. 15 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje směnu budoucí-
ho pozemku parc. č. 182/46 o výměře 23 m2 v k. ú. Starý 
Knín vzniklý z části pozemku parc. č. 182/23 dle geometric-
kého plánu č. 396-64/2020, ve vlastnictví M. J., nar. XX.XX.
XXXX, bytem XXXXXXXXXXXXX, za budoucí pozemek 
parc. č. 1179/4 o výměře 99 m2 v k. ú. Starý Knín vzniklý 
z části pozemku parc. č. 1179 dle geometrického plánu  
č. 420-17/2023, ve vlastnictví města Nový Knín a uzavření 
směnné smlouvy.
Usnesení č. 16 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje směnu budoucí-
ho pozemku parc. č. 182/47 o výměře 27 m2 v k. ú. Starý 
Knín vzniklý z části pozemku parc. č. 182/24 dle geometric-
kého plánu č. 396-64/2020, ve vlastnictví V. B., nar. XX.XX.
XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, za budoucí pozemek parc. 
č. 1179/5 o výměře 100 m2 v k. ú. Starý Knín vzniklý z čás-
ti pozemku parc. č. 1179 dle geometrického plánu č. 420-
17/2023, ve vlastnictví města Nový Knín a uzavření směnné 
smlouvy.
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USNESENÍ Z 39. SCHŮZE  
RADY MĚSTA NOVÝ KNÍN KONANÉ 29. 5. 2024

Usnesení č. 17 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje směnu budoucí-
ho pozemku parc. č. 182/48 o výměře 16 m2 v k. ú. Starý 
Knín, vzniklý z částí pozemků parc. č. 182/33, parc. č. st. 107,  
a parc. č. 182/34 dle geometrického plánu č. 396-64/2020, 
ve společném vlastnictví z 1/4 D. P., nar. XX.XX.XXXX, by-
tem XXXXXXXXXXXX, z 1/2 P., nar. XX.XX.XXXX, bytem 
XXXXXXXXXXXX, a z 1/4 R. P., nar. XX.XX.XXXX, bytem 
XXXXXXXXXXXX, za budoucí pozemek parc. č. 1179/6  
o výměře 99 m2 v k. ú. Starý Knín, vzniklý z části pozemku 
parc. č. 1179 podle geometrického plánu 420-17/2023, ve 
vlastnictví města Nový Knín a uzavření směnné smlouvy.
Usnesení č. 18 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje odkup pozemku 
parc. č. 213/6 o výměře 44 m2 v k. ú. Sudovice od spoluvlast-
níků A. Ď., nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, 
Ing. Z. M., nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, 
a Ing. J. P., nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXX, za 
cenu 450 Kč/m2, celkem 19 800 Kč a uzavření kupní smlouvy.
Usnesení č. 19 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje prodej pozemku 
parc. č. 565/6 o výměře 464 m2 v k. ú. Libčice paní E. K., nar. 
XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, za cenu 60 000 Kč 
a uzavření kupní smlouvy.
Usnesení č. 20 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje prodej pozemku 
parc. č. 612 o výměře 212 m2 v k. ú. Nový Knín PhDr. A. O., 
nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, za cenu 145 
Kč/m2, celkem 30.740 Kč a uzavření kupní smlouvy.
Usnesení č. 21 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín bere na vědomí zprávu 
kontrolního výboru.
Usnesení č. 22 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje Statut informač-

ního zpravodaje NOVOKNÍNSKO a pravidla pro zveřejňování 
příspěvků.
Usnesení č. 23 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín schvaluje uzavření smlouvy 
o smlouvě budoucí o realizaci přeložky distribučního zařízení 
určeného k dodávce elektrické energie se společností ČEZ 
Distribuce a. s., se sídlem Teplická 874/8, 405 02 Děčín, IČO: 
24729035, jejímž předmětem je budoucí realizace stavby 
přeložky v ulici Staroknínská za částku 1 568 000 Kč bez 
DPH.
Usnesení č. 24 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín souhlasí s finanční spo-
luúčastí města na akci »Oprava části fasády sokolovny Nový 
Knín« v rámci dotačního programu »Kabina« Národní spor-
tovní agentury, do něhož bude podávat žádost o dotaci Tě-
locvičná jednota Sokol Nový Knín, se sídlem Tyršova 236,  
262 03 Nový Knín, IČO 68406304.
Usnesení č. 25 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín projednalo petice s názvem 
»Nesouhlas s výsledkem výběrového řízení na pozici ředitele 
ZŠ a MŠ Nový Knín«, kterou podepsalo 683 občanů města, 
ale i občanů z jiných obcí a »Žádost o respektování výsledku 
výběrového řízení na pozici ředitele ZŠ a MŠ Nový Knín«, kte-
rou podepsalo 36 občanů města, ale i občanů z jiných obcí, 
s tím, že v rámci diskuse bylo vysvětleno, jak konkurzní řízení 
probíhají, a že Rada města Nový Knín postupovala podle do-
poručení konkurzní komise, jejíž odborné složení je striktně 
stanoveno v § 2 odst. 3 vyhlášky č. 54/2005 Sb., o náležitos-
tech konkurzního řízení a konkurzních komisích.
Usnesení č. 26 - 9/2024 – ZM
Zastupitelstvo města Nový Knín ruší bod č. 26, který byl na-
vržen Ing. Tomášem Havlíčkem.
Ing. Radek Hrubý   Marek Zach
starosta     místostarosta 

Usnesení č. 1–39/2024 – RM  
Rada města Nový Knín schvaluje program v tomto znění:
1. Schválení programu RM č. 39/2024
2. Přijetí dotace od Středočeského kraje
3. Jmenování ředitele Základní školy a Mateřské školy Nový 
Knín
Usnesení č. 2–39/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje přijetí dotace z fondu 
Středočeského kraje, se sídlem Zborovská 11, 150 21 Praha 
5, IČO: 70891095, ve výši 70 000 Kč na akci modernizace 

a znovuotevření knihovny v Novém Kníně a uzavření veřej-
noprávní smlouvy.
Usnesení č. 3–39/2024 – RM 
Rada města Nový Knín 
I. projednala výsledek konkurzního řízení na obsazení pra-
covního místa ředitele/ky Základní školy a Mateřské školy 
Nový Knín, 
II. jmenuje v souladu s § 102 odst. 2 písm. b) zákona  
č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném zně-
ní a v souladu se zákonem č. 561/2004 Sb., o předškolním, 
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USNESENÍ ZE 40. SCHŮZE  
RADY MĚSTA NOVÝ KNÍN KONANÉ 4. 6. 2024

základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání 
(školský zákon), v platném znění s účinností od 1. 8. 2024 
na pracovní místo ředitelky Základní školy a Mateřské školy 
Nový Knín, se sídlem náměstí Jiřího z Poděbrad 53, 262 03 
Nový Knín, IČO: 48954381, Mgr. Hanu Matuštíkovou, nar. 
XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXXX 

III. schvaluje podání žádosti o zápis změny v rejstříku škol 
a školských zařízení týkajících se údajů o ředitelce Základní 
školy a Mateřské školy Nový Knín.
Ing. Radek Hrubý           Marek Zach  
starosta          místostarosta  
  

Usnesení č. 1–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje program v tomto znění:
1. Schválení programu RM č. 40/2024
2. Schválení programu 9. zasedání ZM
3. DTK real s. r. o. – cenová nabídka protipožárních dveří
4. Cihelka elektromontáže – smlouva o zřízení věcného bře-
mene
5. Zápis ze schůze komise sociální pro výchovu a vzdě-
lávání
6. Přidělení bytu č. 1 v bytovém domě Sídliště 422
7. Přidělení bytu č. 3 v budově Zdravotního střediska
8. Darovací smlouva – rozvoj veřejné infrastruktury
9. Google street view – cenová nabídka
10. Oznámení o uzavření mateřské školy
11. Navýšení podpory dětské skupiny
12. Maketa kamery – cenová nabídka 
13. Rekonstrukce ordinace MUDr. Tomáše Garnola
 a. Podlaha
 b. Výmalba
 c. Klimatizace
 d. Elektroinstalace 
14. Bílek Elektro s. r. o. – smlouva o zřízení věcného břemene
15. Jmenování pověřence pro ochranu osobních údajů
16. Jmenování manažera kybernetické bezpečnosti
Usnesení č. 2–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje program 9. zasedání Za-
stupitelstva města v tomto znění:
1. Schválení programu 9. zasedání Zastupitelstva
2. Určení ověřovatelů zápisu
3. Závěrečný účet, účetní závěrka a hospodaření města Nový 
Knín za rok 2023
4. Rozpočtové opatření č. 2/2024 
5. Odpis starých knih z Městské knihovny
6. Protokol Ministerstva vnitra o kontrole výkonu samostatné 
působnosti svěřené orgánům města Nový Knín
7. Uzavření pracovní smlouvy se zastupitelkou
8. Výzva Ministerstva pro místní rozvoj k vrácení části dotač-
ních prostředků 

9. Obecně závazná vyhláška o místním poplatku za odkládá-
ní komunálního odpadu z nemovité věci
10. Směna pozemků – část pozemku parc. č. 135/1 v k. ú. 
Starý Knín, část pozemku parc. č. 5/2 a část pozemku parc. 
č. 982/1 v k. ú. Nový Knín, za pozemky - parc. č. 582/25, 
582/2, 582/6, 384, 1001/1, 1001/2, 59/1, část pozemku 
parc. č. 582/1, část pozemku parc. č. 582/5 vše v k. ú. Nový 
Knín a část pozemku parc. č. 3 v k. ú. Starý Knín
11. Prodej pozemku parc. č. 800 a 801 v k. ú. Kozí Hory
12. Prodej částí pozemků parc. č. 218/1 a 218/26 v k. ú. Nový Knín
13. Směna části pozemku parc. č. 1179 za část pozemku 
parc. č. 182/20 vše v k. ú. Starý Knín
14. Směna části pozemku parc. č. 1179 za část pozemku 
parc. č. 182/21  vše v k. ú. Starý Knín
15. Směna části pozemku parc. č. 1179 za část pozemku 
parc. č. 182/23 vše v k. ú. Starý Knín
16. Směna části pozemku parc. č. 1179 za část pozemku 
parc. č. 182/24 vše v k. ú. Starý Knín
17. Směna části pozemku parc. č. 1179 za části pozemků parc. 
č. 182/33, 182/34 a parc. č. st. 107 vše v k. ú. Starý Knín
18. Odkup pozemku parc. č. 213/6 v k. ú. Sudovice
19. Prodej pozemku parc. č. 565/6 v k. ú. Libčice
20. Prodej pozemku parc. č. 612 v k. ú. Nový Knín
21. Zpráva kontrolního výboru
22. Statut informačního zpravodaje NOVOKNÍNSKO
23. ČEZ Distribuce – smlouva o smlouvě budoucí o realizaci 
přeložky distribučního zařízení určeného k dodávce elektric-
ké energie
24. Diskuse
Usnesení č. 3–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje cenovou nabídku od spo-
lečnosti DTK real s. r. o., se sídlem Novomeského 691/4,  
149 00 Praha, IČO: 24126845, jejímž předmětem je požárně 
bezpečnostní řešení v budově Městské knihovny za částku 
167 340 Kč bez DPH, a uzavření smlouvy o dílo.
Usnesení č. 4–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření smlouvy o zří-
zení věcného břemene se společností ČEZ Distribuce, a. s., 
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se sídlem Teplická 874/8, 405 02 Děčín, IČO: 24729035, 
zastoupenou Miroslavem Cihelkou, se sídlem Jelence 50,  
262 63 Kamýk nad Vltavou, IČO: 12542610, jejímž předmě-
tem je stavba kabelového vedení na pozemku parc. č. 218/1  
v k. ú. Nový Knín za jednorázovou náhradu ve výši 3800 Kč 
bez DPH.
Usnesení č. 5–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín bere na vědomí zápis ze schůze ko-
mise sociální pro výchovu a vzdělávání, která se konala dne 
27. 5. 2024.
Usnesení č. 6–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje přidělení bytu č. 1 v by-
tovém domě na adrese Sídliště 422 paní D. L., nar. XX.XX.
XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, a uzavření nájemní smlou-
vy na dobu určitou, a to od 1. 7. 2024 do 31. 12. 2024, za 
nájemné ve výši 60 Kč/m2 měsíčně.
Usnesení č. 7–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje přidělení bytu č. 3 v budově 
zdravotního střediska na adrese nám. Jiřího z Poděbrad 64, 
Mgr. H. M., nar., XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX,  
a uzavření nájemní smlouvy na dobu určitou od 1. 8. 2024 do 
31. 12. 2024 za nájemné ve výši 60 Kč/m2 měsíčně.
Usnesení č. 8–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje přijetí finančního daru ve 
výši 10 000 Kč na rozvoj veřejné infrastruktury města Nový 
Knín od J. L., nar. XX.XX.XXXX, bytem XXXXXXXXXXXX, 
a uzavření darovací smlouvy.
Usnesení č. 9–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín neakceptuje cenovou nabídku, je-
jímž předmětem jsou 360° fotografie pro virtuální prohlídku 
budov od Google Street View, za částku 1979 Kč za první 
360° fotografii a 389 Kč za každou další, přičemž jedna foto-
grafie znamená jeden bod ve virtuální prohlídce.
Usnesení č. 10–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření mateřské školy 
od 15. 7. 2024 do 31. 8. 2024 z důvodu čerpání dovolené 
učitelek a přípravy na nový školní rok.
Usnesení č. 11–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín bere na vědomí zprávu o možnosti 
podání žádostí o dotaci na více dětských skupin.
Usnesení č. 12–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín neakceptuje cenovou nabídku od 
společnosti SOVT-RADIO spol. s r. o., se sídlem Budějovic-
ká 1320, 389 01 Vodňany, IČO: 47238810, jejímž předmě-
tem je maketa kamery úsekového měření rychlosti za částku  
17 303 Kč s DPH.

Usnesení č. 13–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje cenovou nabídku od spo-
lečnosti Podlahy Růžička, s. r. o., se sídlem Radlická 763/13, 
150 00 Praha-Smíchov, IČO: 27933245, jejímž předmě-
tem je výměna podlahy v ordinaci gynekologie, za částku  
159 947,48 Kč vč. DPH, a uzavření smlouvy o dílo.
Usnesení č. 14–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje cenovou nabídku od Sta-
nislava Počty, se sídlem Sluneční 196, 262 12 Obořiště, IČO: 
70708975, jejímž předmětem je výmalba ordinace gynekolo-
gie za částku 25 100 Kč, a uzavření smlouvy o dílo.
Usnesení č. 15–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje cenovou nabídku od 
Eduarda Uhera, se sídlem Voznice 34, 263 01 Voznice, IČO: 
74145100, jejímž předmětem je dodávka a montáž klimati-
zace v ordinaci gynekologie za částku 65 461 Kč vč. DPH,  
a uzavření smlouvy o dílo.
Usnesení č. 16–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje cenovou nabídku od Zbyň-
ka Kozohorského, se sídlem Sudovice 48, 262 03 Nový Knín, 
IČO: 40903613, jejímž předmětem je elektroinstalace v ordi-
naci gynekologie za částku 118 158,50 Kč bez DPH, a uza-
vření smlouvy o dílo.
Usnesení č. 17–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín schvaluje uzavření smlouvy o zří-
zení věcného břemene se společností ČEZ Distribuce, a. s., 
se sídlem Teplická 874/8, 405 02 Děčín, IČO: 24729035, za-
stoupenou společností Bílek Elektro s. r. o., se sídlem Vojkov 
92, 257 53 Vojkov, IČO: 08590125, zastoupenou společností 
G+, s. r. o., se sídlem Tálinská 2828, 251 68 Kamenice, IČO: 
27156931, jejímž předmětem je umístit, provozovat a udržo-
vat zařízení distribuční soustavy na pozemku parc. č. 918/12 
v k. ú. Nový Knín za jednorázovou náhradu ve výši 6716 Kč 
bez DPH.
Usnesení č. 18–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín jmenuje Ing. Martina Partla ze spo-
lečnosti ARION, spol. s r. o., se sídlem Kubánské náměstí 
1391/11, 100 00 Praha 10-Vršovice, IČO: 45795576, jako po-
věřence pro ochranu osobních údajů.
Usnesení č. 19–40/2024 – RM 
Rada města Nový Knín jmenuje Ing. Martina Partla ze spo-
lečnosti ARION, spol. s r. o., se sídlem Kubánské náměstí 
1391/11, 100 00 Praha 10-Vršovice, IČO: 45795576, jako 
manažera kybernetické bezpečnosti.
Ing. Radek Hrubý            Marek Zach  
starosta           místostarosta 
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VIRTUÁLNÍ UNIVERZITA TŘETÍHO VĚKU

Rozšiřte své znalosti, nalezněte nové zájmy a přátelství. 
Věk není omezením, ale pouze začátkem nových dobrodružství. 
Přidejte se! 
Jak probíhá studium 
• kurz probíhá formou společných setkání s projekcí videopřednášek - 90 minut vždy 1x za 14 dnů
• každý kurz obsahuje 6 vyučovacích videopřednášek
• po ukončení každého semestru obdrží absolvent pamětní list, při   absolvování 6 individuálních kurzů se posluchač 
může v příslušném semestru zúčastnit slavnostní promoce v aule ČZU
Studia se mohou účastnit
• osoby důchodového věku nebo invalidní důchodci, kteří jsou občany České republiky 
Informace k zimnímu semestru 2024/2025
začátek semestru: 30. 9. 2024
místo konání: Městská knihovna Nový Knín, Žižkova 43
administrativní poplatek za celý kurz: 400 Kč + 60 kč vytištění studijních materiálů
vypsaný kurz: téma kurzu vybereme společně na prvním setkání, které proběhne na začátku září 2024. Možností je mnoho 
z oblasti historie, cestování, architektury, lékařství v našich zahrádkách, genealogie-hledání předků a další….
Harmonogram přednášek zimního semestru bude zveřejněn v září 2024
 
Pro bližší informace o VU3V a přihlášení ke studiu:
• kontaktujte nás na tel. +420 725 009 705
• napište na e-mail knihovna@mestonovyknin.cz
• přihlášení možné do 30. 9. 2024

SDĚLENÍ RADNICE

Od 1. srpna 2024 do 30. listopadu 2024 bude probíhat plá-
novaná uzavírka ulice Žižkova z důvodu pokládky elektric-
kých sítí do země. V rámci této akce město Nový Knín zahájí 
obnovu vodovodu, kanalizace dešťové i splaškové a výstavbu 
nového veřejného osvětlení. Společnost Cetin také uzem-
ní své metalické vedení a položí nové optické vedení, které 
umožní spuštění vysokorychlostního přenosu dat přibližně za 
čtyři roky.
Město v této lokalitě také obnoví chodníky dle požadavků 
NPÚ s ohledem na městskou památkovou zónu. Vjezd do 
uzavřeného úseku bude umožněn pouze rezidentům, a to 
jen pokud to situace a poloha staveniště dovolí. Ostatní ob-
čané budou muset využít objízdné trasy.
Význam této rozsáhlé akce je podtržen faktem, že vodovodní 

PLÁNOVANÁ UZAVÍRKA ULICE ŽIŽKOVA A SOUVISEJÍCÍ  
STAVEBNÍ PRÁCE

infrastruktura v této lokalitě je velice stará a nachází se v ha-
varijním stavu, což znamená, že je v kritickém stavu a může 
kdykoli selhat. Pokud by k selhání došlo, mohlo by to vážně 
ohrozit zásobování vodou pro celé město. Proto je okamžitá 
obnova této infrastruktury naprosto nezbytná.
Po obnově veřejné infrastruktury v ulicích Žižkova a Havlíč-
kova (Havlíčkova nás čeká v roce následujícím) nám zástupci 
Středočeského kraje přislíbili obnovu povrchu vozovky, včet-
ně podloží, a to do asi tří let od ukončení naší záležitosti. 
Věříme, že naleznete pochopení pro opodstatněnost této 
akce, neboť je nezbytná pro naši budoucnost.
Žádáme vás o trpělivost, pochopení a přejeme vám příjemné 
letní dny.

Město Nový Knín
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VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ

14. 6. 2024 se uskutečnilo, letos poprvé, vítání občánků.  
V naší obřadní síni jsme přivítali 8 nových občánků – 4 děv-
čátka a 4 chlapečky.
Vítáme mezi nás naše nové občánky:
Terezii Součkovou, Aleše a Alexe Rákosníkovi, Josefínu No-
vou, Adélu Hájkovou, Kateřinu Mravcovou, Tobiáše Hájka  
a Olivera Vršeckého.
Občánky přivítal svým proslovem starosta Ing. Radek Hrubý. 
Obřadem provedla děti i jejich rodiče radní Petra Moravcová 

a matrikářka Veronika Duchoňová. Přípravu vítání měla na 
starosti členka komise sociální, pro výchovu a vzdělávání Jana 
Stracená. Město naše nové občánky u této příležitosti obda-
rovalo tradičně zlatým přívěškem se znamením zvěrokruhu, 
knížkou pohádek a dřevěnými kostkami.
Pro naše nejmenší si připravily krátký program děti ze základ-
ní školy, za což jim náleží velký dík.

Komise sociální, pro výchovu a vzdělávání 

Město Nový Knín se tak jako jiná města rozhodlo letos vyhlá-
sit konkurz na ředitele své základní a mateřské školy. Školní 
rok 2024/2025 na obou školách v Novém Kníně tak začne 
pod vedením nové paní ředitelky.
Konkurzní řízení na nového ředitele/ředitelku novoknínské 
školy proběhlo zcela bez problémů a dle stanovených pravi-
del a zákona. Po rozhodnutí městské rady a jmenování nové 
ředitelky se však ozvali nespokojení rodiče i pedagogové.  
I když tedy v minulých dnech byla atmosféra v Novém Kníně 
napjatá a vznikala zde celá řada problémů a nedorozumění, 
školu prý žádné velké turbulence nečekají. A to ani žáky, ani 
pedagogický sbor, jak uvedla nová paní ředitelka ve svém 
oficiálním prohlášení i v našem exkluzivním rozhovoru.
Mgr. Hana Matuštíková přichází na pozici ředitelky  
z Obrnic u Mostu, kde působila řadu let jako pedagog 
a následně jako zástupkyně ředitele školy. Nyní chce  
v Novém Kníně rozvíjet současný trend českých škol  
a nastavit otevřenou komunikaci mezi pedagogy, žáky  
i rodiči. Svou vizi nastínila i ve svém oficiálním prohlášení:
Vážení rodiče, vážení žáci a ostatní přátelé školy, 
dovolte mi, abych se jako nově nastupující ředitelka základní 
a mateřské školy uvedla pár slovy.

NOVÁ ŘEDITELKA ZŠ A MŠ NOVÝ KNÍN  
MGR. HANA MATUŠTÍKOVÁ PŘICHÁZÍ DO ŠKOLY  
S NOVOU VIZÍ VZDĚLÁVÁNÍ A OTEVŘENOU KOMUNIKACÍ

V úvodu bych ráda 
poděkovala Mgr. 
Krátkému – odchá-
zejícímu řediteli za 
dlouholetou práci, 
kterou pro ško-
lu vykonal, a po-
přála mu úspěch  
v jeho další činnos-
ti. Na tuto školu 
přicházím se svou 
vizí řízení základní  
a mateřské školy, 
kterou jsem obha-
jovala při konkurz-
ním řízení, a budu 
své nové kolegy  
a i Vás, rodiče, pro 
ni postupně zís-
kávat. Tato vize je 
jednoduchá: vytvořit pro každé dítě bezpečné a podnětné 
vzdělávací prostředí. Chceme, aby každý žák měl kompe-
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tentního a motivovaného pedagoga, který efektivně napl-
ňuje jeho individuální vzdělávací potřeby. Pestrou škálou vzá-
jemně se prolínajících činností chceme vést žáka k tvořivosti  
a samostatnosti, ale též k odpovědnosti za svá rozhodnutí, to 
znamená dítě sebevědomé. Důležitá je také vstřícná a efek-
tivní komunikace mezi všemi zúčastněnými stranami – žáky, 
pedagogy a rodiči.
Zároveň si uvědomuji, že základní škola s přidruženou ma-
teřskou školou představuje nemalé společenství postojů, 
názorů a zvyklostí, které je potřeba respektovat a pracovat 
s ním v přiměřeném čase. Převzala jsem školu s dlouhole-
tou historií a tradicí, školu naplněnou žáky, které vzdělává 
stabilní a z velké části kvalifikovaný pedagogický sbor, školu 
v klidném prostředí města Nový Knín. Kompetentní a moti-
vovaný pedagog, který má vytvořeny podmínky pro to, aby 
efektivně naplňoval individuální vzdělávací potřeby každého 
žáka, je výhrou pro každé dítě v oblasti vzdělávání. Bezpečné 
vzdělávací prostředí založené na vstřícné a efektivní komu-
nikaci je pak výhrou pro každého rodiče, pedagoga i žáka. 
Cenným partnerem pro každou školu je pak spolupracující  
a tolerantní rodič. Budu se v maximální míře snažit vytvo-
řit ideální podmínky pro pedagogický i nepedagogický sbor 
školy, pro žáky a děti této základní a mateřské školy. Mým 
cílem je také více otevřít školu rodičům žáků i veřejnosti  
a zapojit je do jejího života. 
Přeji všem žákům, rodičům a zaměstnancům školy a školky 
úspěšný závěr školního roku.
Vzhledem k tomu, jak emotivní bylo jmenování Mgr. 
Hany Matuštíkové v Novém Kníně do její funkce, roz-
hodli jsme se s novou paní ředitelku udělat rozhovor  
a zeptat se jí na konkrétnější představy její nové práce. 
Přeci jen přichází do našeho regionu z daleka...
Paní ředitelko, jaký styl komunikace budete preferovat 
při jednání s učiteli, rodiči a žáky?
Aby komunikace byla kvalitní, je třeba, aby byla otevřená  
a transparentní. To znamená komunikovat včas, upřímně a s re-
spektem. Nebuďme jen poslem špatných zpráv, rodiče jistě oce-
ní i informace o silných stránkách svého dítěte nebo metodách 
výuky, které ve škole používáme. Navrhuji využívat možnost 
tripartitních třídních schůzek a konzultačních hodin pedagogů.
Jak plánujete zapojit rodiče do života školy?
Chtěla bych rodiče nechat nahlédnout do života školy, a to 
nejen při slavnostních příležitostech, ale chci, abychom je 
zvali i k nahlédnutí do výuky. Můžeme k tomu využít napří-
klad dny otevřených dveří. Znalost prostředí otevře rodičům 
více oči a povede k porozumění.
Dejme rodičům, ale i prarodičům možnost skutečně nám uči-
telům pomoci. Jejich výpomoc při akcích ve škole i venku, ale 
i jejich zpětná vazba může být pro naši práci s dětmi výrazně 
přínosná.

Možné aktivity nebo programy, které plánuji zavést 
pro rodiče (prarodiče):
• Dny otevřených dveří, přítomnost rodičů ve vyučování
• Společné akce (besídky, sportovní dny, tvořivé dílny)
• Konzultace či individuální třídní schůzky, tripartity (rodiče 
- učitel - dítě)
• Setkání rodičů, prarodičů a dětí (ZŠ, MŠ)
• Zapojení rodičů a prarodičů do projektových dnů, činností
• Workshopy nebo vzdělávací semináře pro rodiče
Máte připravené nové aktivity nebo programy, které 
plánujete zavést pro žáky školy?
• Propojení života ZŠ a MŠ (naplánovat společné aktivity)
• Slavnostní Školní akademie
• Nabídka odpoledních mimoškolních aktivit (zájmové kroužky)
• Příměstské tábory (jarní, letní)
• Navázat spolupráci s jinými školami
Jakým způsobem chcete vést žáky k tvořivosti a samo-
statnosti?
• Školní žákovský parlament – zapojit více do života školy, 
organizace společných akcí
• Projektové dny
• Pečovat o prostředí školy
• Zapojení do soutěží (nejen vědomostních)
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Paní ředitelko, prozradila byste nám, jaký byl váš nej-
větší úspěch jakožto pedagoga?
Zažila jsem mnoho úspěchů jako výtvarný pedagog (úspěchy 
na území ČR i v zahraničí), toho si moc vážím. Z toho plynul 
zájem některých mých žáků o další vzdělávání na střední ško-
le s výtvarným zaměřením.
Jako pedagog – člověk zažívám největší pocit radosti, když se 
k němu jeho žáci hlásí dlouhé roky po tom. Když se mi tedy 
pak stalo, že jsem se se svými žáky rozloučila a po letech je 
potkala a oni vzpomínali na to, co jsme spolu prožili, byla to 
pro mě asi opravdu ta největší odměna.
Co vás motivuje v práci ředitelky školy?
Vědomí, že moje práce bude mít smysl. To znamená, že vě-
řím, že budu pracovat s kolegy nejen vzdělanými, ale s ko-
legy s dobrým srdcem, kteří si uvědomují, že jestli chceme 

děti podpořit, musíme jít často nad rámec svých pracovních 
povinností.
Vědomí, že povedu školu, která je službou a nikoliv úřadem, 
který hrozí sankcemi.
Co považujete za největší výzvu ve vzdělání dnešních 
dětí?
Učit je plánovat, stanovit si jasný cíl a hledat cestu, jak ho 
dosáhnout.
Paní ředitelko, dovolte nám ještě poslední otázku. Jak 
se vypořádáte s případným stresem v roli ředitelky tak 
velké školy?
Sport (běh) a pokud budu mít ateliér, tak tvorba.

Za redakci NAŠE Dobříšsko zpracovala Denisa Havlíčková
Foto Tereza Vlasáková

SLOŽKY

ZPRÁVY Z NAŠÍ ŠKOLY

Rok se s rokem sešel a přišel opět červen. Někteří jsou již jed-
nou nohou na prázdninách, přesto má však i konec školního 
roku co zajímavého nabídnout. 
Děti z mateřské školy se 29. 5. vydaly autobusem do Země-
ráje v Kovářově. Prošly si bosou stezkou, vyrobily si amulet 
pro štěstí a vyzkoušely další aktivity, které toto místo nabí-
zí. Na začátku června si děti sbalily batůžky a svezly se au-
tobusem do Mokrovrat. Zpět se vydaly ke školce po svých, 

cestou se občerstvily a pohrály si na hřišti. Velkým zážitkem 
byla návštěva hasičů na zahradě školky. Děti si mohly vyzkou-
šet hasičskou přilbu, zkusit smotat hadici a stříkat z ní vodu  
a dozvěděly se spoustu věcí o hasičském povolání. 
Ve školní družině se rozhodně nezahálí. Na konci května se 
uskutečnil barevný den. Každé oddělení družiny mělo svou 
barvu a všichni tak přišli oblečeni. Dále se 4. června konalo 
tradiční opékaní buřtů. Hned další den se děti vypravily do 
místního Království levandule, kde se seznámily s životním 
cyklem levandule a také  se vším, co se z ní dá vyrobit a při-
pravit. Nakonec se družina vypravila 11. června autobusem 
na dobříšský zámek, kde zhlédla výstavu vody a Krtka. 
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V základní škole byl červen měsícem výletů a exkurzí. Ještě 
koncem května proběhl výchovný koncert v místní sokolov-
ně, kterého se na dvě etapy zúčastnili všichni žáci. Pánové 
z uskupení Réva přivezli totiž z Moravy neobvyklý nástroj – 
cimbál. Pro mnohé děti to bylo vůbec poprvé, co ho viděly. 
Společně s dalšími nástroji to byl ale skvělý zážitek. Slyšeli 
jsme lidové i populární písně a zjistili jsme, že je cimbál velice 
univerzální nástroj. 

3. 6. se konal sportovní den pro druhý stupeň. Žáci se podle 
svých preferencí rozdělili na dvě skupiny. Jedna se účastnila 
florbalového turnaje v tělocvičně školy, druhá turnaje v pře-
hazované a dalších sportovních disciplínách v Oplocence. 
Hned další den se pěšky z Čími vydala 5. B na Starou Ži-
vohošť, kde si žáci užili skvělý školní výlet i s přespáním. 

Druháci se vypravili do Prahy do Národního zemědělského 
muzea, kde se dozvěděli mnoho užitečných informací a pro-
hlédli si staré zemědělské stroje. Ten stejný den jela do Prahy  
i 8. A, taktéž do muzea, ale tentokrát do Hrdličkova a Muzea 
Policie. Aby nebyli žáci přehlceni informacemi z muzeí, šli si 
také prohlédnout krásné rostliny do Botanické zahrady. Ani 
sedmáci nepřišli tento den zkrátka. 7. B se vydala na několi-
kadenní výlet pěšky do Krchleb, kde žáci nocovali ve stanech  
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a užili si spoustu zálesácké zábavy. 7. A se držela více při 
zemi, tedy spíše při holi. Vydala se pěšky ze Staré Huti do 
Budínku, kde si všichni zahráli s velkou chutí minigolf. Cestou 
zpět se ještě celá výprava stavila ve Strži. Jako správní kama-
rádi přibrali sedmáci na výlet i 6. A, která si výlet pochvalo-
vala ještě další den. 
Hned další den, 7. 6, se 8. B vydala prozkoumat blízkou elek-
trárnu ve Štěchovicích. Program byl i s průvodcem, který  
o elektrárně ví opravdu mnoho informací. Tam i zpět je navíc 
velmi příjemná procházka kolem řeky. Kousek dál proti prou-
du je lanový park Slapy, tam ve stejný den vyrazily obě deváté 
třídy. Kombinace fyzické aktivity a přemýšlení byla velmi zá-
bavná a žáci si užili zase trochu něco netradičního, kdy museli 
spoléhat jen sami na sebe.
13. června se ve škole konala cvičná evakuace ve spoluprá-
ci s místními hasiči. Všichni se ve zdraví dostali před školu 
správným evakuačním východem, kromě dvou žáků deváté 
třídy, kteří pro nácvik modelové situace zůstali „zapomenu-
ti“ ve třídě a hasiči si trénovali, jak vyvést v případě ohrožení 
osoby z budovy. Pro děti to byl mimo jiné i velký zážitek, 
když před školou zastavilo několik hasičských aut. Také se 
ve škole konala v rámci hodin českého jazyka beseda s paní 
spisovatelkou Michaelou Fišarovou, která píše knihy jak pro 
první, tak pro druhý stupeň. Beseda na druhém stupni byla 
o zajímavé knize, popisující domácí násilí v životě třináctileté 
slečny. Povídání bylo doplněno dramatickým přednesem he-
reckého kolegy, který předčítal úryvky z knihy. 

Jelikož byl červen posledním měsícem na základní škole pro 
naše deváťáky, snažili se trávit co nejvíce času společně. Tak 
se ještě vydali v rámci výuky českého jazyka na exkurzi do 
Prahy. Navštívili Josefov, jinak také Židovské město. Vydali se 
po stopách židovských literátů, kteří jsou pro naši literaturu 
stěžejní i dnes. Podívali se také na židovský hřbitov a další pa-
mátky. Připomněli si i pohnutý osud židovských spoluobčanů 
během 2. světové války, což jsou události, které by neměly 

být zapomenuty. Do Prahy, ale na fotbal – golf, se vydala ten 
stejný den také 6. B. Tento sport je poměrně nový a jistě ne 
všichni si ho již mohli vyzkoušet, proto to byla velice zábavná 
aktivita. 
19. 6. se konalo již tradiční pasování na čtenáře. Za přítom-
nosti pracovníků knihovny a vedení města se slavnostně udí-
lel titul »čtenář« našim prvňáčkům, kteří za celý školní rok 
ušli velký kus cesty a naučili se mimo jiné i číst. 

Deváťáci už číst dávno umí, proto se v ten stejný den vydali 
po stopách jednoho z našich nejvýznamnějších spisovatelů 
– Karla Čapka. Pěšky se dostali až do jeho památníku na 
Strži, kde měli domluvenou i prohlídku. I samotná zahrada 
památníku je velice krásná a je jasné, kde čerpal pan Čapek 
inspiraci pro svá díla. Také šesté a sedmé ročníky se vydaly 
na výšlap. Autobus je dopravil kousek za Bukovou, odkud 
se vydaly přes Plešivec až do vesnice Lhotka, ve které čekal 
autobus a odvezl uchozené turisty zpět ke škole. 21. 6. se 
na přechod Brd vypravily i osmé a deváté třídy. Tentokrát 
byla zvolena delší trasa s cílem na loveckém zámečku Tři 
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trubky, který je nově zrekonstruovaný a jsou v něm pořá-
dány i prohlídky. 
Prvňáčci se třeťáky využili pěkného počasí k návštěvě zábav-
ního parku Mirakulum, které se nachází kousek od Milovic.  
V teplém počasí se tam dají využívat i četné vodní prvky, 
které krásně ochladí při vysokých teplotách. Po návratu do 

školy si však pro nikoho rodiče nepřišli, děti totiž ve škole 
přespávaly, což byl opravdu velký zážitek. 
Ale už nám opravdu prázdniny klepou na dveře a na zaslou-
žený oddych se těší žáci, učitelé i provozní zaměstnanci školy. 
Přejme si tedy, ať si všichni volno ve zdraví užijeme. 

Za vyučující sepsala Eliška Cihelková

Prezidentské kolo hasičské soutěže se konalo 26. 5. 2024  
v nalžovickém zámeckém parku.  Soutěže se účastnilo cel-
kem 8 družstev mladších žáků a 5 družstev starších žáků. 
Je to postupové kolo, to znamená, že všechna družstva už 
musela absolvovat kolo župní, ze kterého vždy postupují jen 
3 starší a 3 mladší družstva.
Z prezidentského kola postupuje 5 mladších a 5 starších 
družstev na MČR v požárním sportu mládeže mezi ČHJ  
a MHJ. Tentokrát jsme se utkali ve dvou útocích. Časy jednot-

MLADÍ HASIČI Z LIBČIC NA SOUTĚŽÍCH V POŽÁRNÍM SPORTU

HASIČSKÝ SBOR ČHJ ÚTOK  I. ÚTOK II. Výsledný čas Pořadí

MLADŠÍ ŽÁCI

1. NALŽOVICE »A« 21,31 18,91 18,91 2.

2. MOKROVRATY »A« 33,61 66,99 33,61 6.

3. LIBČICE 22,33 20,53 20,53 3.

4. MOKROVRATY »B« N 38,07 38,07 7.

5. NALŽOVICE »B« 23,40 23,51 23,40 5.

6. KŘEPENICE 18,56 20,21 18,56 1.

7. HLINSKO N 20,53 20,53 4.

8. ČERVENÉ JANOVICE 81,13 48,69 48,69 8.

STARŠÍ ŽÁCI

1. NALŽOVICE 23,75 31,03 23,75 2.

2. HLINSKO 48,43 25,43 25,43 4.

3. KŘEPENICE 22,47 26,00 22,47 1.

4. LIBČICE 23,91 28,22 23,91 3.

5. OPATOVICE 48,71 47,81 47,81 5.

livých družstev si můžete porov-
nat ve výsledkové tabulce.
Každopádně se našim družstvům 
zadařilo a postup na MČR měla 
obě družstva jistá s medailemi za 
třetí místo na krku.
Mistrovství ČR v hasičském spor-
tu mládeže mezi ČHJ a MHJ se 
uskutečnilo 15. 6. 2024 tentokrát 
v Hlinsku na Vysočině. Ráno jsme 
vyrazili v brzkých ranní hodinách 
hasičským autem a v doprovodu 
několika aut rodičů s dětmi.
Po příjezdu začaly tréninky dětí 
na dráhách, a tak se naši borci 
hned pustili do rozcvičky.
Na  MČR jsou 4 disciplíny, jednot-
livci běh na 60 m s překážkami, 
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štafeta 4x60 s překážkami, požární útok a uzlová štafeta, 
která se vyhodnocuje zvlášť.
V běhu na 60 m s překážkami jsme poprvé brali i medaile. 
V mladších žácích nám excelovala Bela, která svým časem 
14,86 s skončila na nádherném 2. místě (upozorňuji, že se 
stala nejrychlejší dívkou, protože kategorie mladší jsou smíše-
né), další v pořadí, na 7. místě, byla Terka H. s časem 17,28 s, 
na 19. místě skončila Julča  s časem 19,21 s a na 37. mís-
tě Eliška s časem 25,39 s. V této disciplíně jsme skončili na  
2. místě.
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Starší žáci se umístili také nádherně. Na 7. místě s časem 
14,34 s se Anička D. opět  stala nejrychlejší dívkou mistrov-
ství, na 19. místě se umístila Nela P. s časem 15,83 s, na  
33. místě Bára K. s časem 18,10 s a na 34. místě Terka S.  
s časem 18,43 s. V této disciplíně jsme skončili na 8. místě.
Následovaly štafety 4x60 m s překážkami. Štafety nejsou 
naše silná stránka, a tak se mladší žáci umístili na 9. místě  
a starší žáci na 8. místě.
Královská disciplína požární útok
Starší žáci vyběhli ze základny skvěle, připojení klaplo, voda 
letěla, jen to nastříkání 10 litrů šlo velmi pomalu. Proudnice 
rozprašovaly a foukal silný vítr, přesto se umístili v této disci-
plíně na skvělém 6. místě s časem 34,98 s.
Mladší žáci v této disciplíně excelovali. Po výstřelu vyletěli 
jako vítr a terče sfoukli jak svíčky na narozeninovém dortu.  
S časem 16,85 s brali jasné 1. místo v této disciplíně.

Celkové výsledky: po sečtení těchto tří disciplín se mladší žáci 
umístili na krásném 4. místě. Medaile nám utekly o pouhý 
jeden bod. Starší žáci skončili na 8. místě
No a na závěr výsledky z uzlové štafety, která se hodnotí 
zvlášť.
Z této disciplíny vozíme medaile každý rok a i letos tomu 
není jinak. Mladší žáci jsou mistři republiky (1. místo) v uzlové 
štafetě a starší žáci jsou vicemistři (2. místo).
Náš rodinný klan trenérů je se svými svěřenci velmi spokojen. 
Na MČR jede pouze výběr z několika desítek družstev žáků 
a naše děti obhajují naše barvy každý rok. 
Těšíme se tedy na další hasičská klání a přejeme dětem za-
sloužilý klid o prázdninách.

Jana, Pepa, Pepa ml. a Kačka Kolkovi,
vedoucí a pomocní trenéři hasičat z ČHJ Libčice

Divadelní festival a jak to vidí Eric
Řeknu vám, že to bylo celkem náročné, ale nakonec musím 
přiznat, že jsem se mezi těmi nafintěnými manažery, kravaťáky  
a rádoby intelektuály, co se rozhodli navštívit sokolovnu v Novém 
Kníně během divadelního festivalu, necítil zas tak špatně …
Po nervy drásajících přípravách, všemožných úpravách a oče-
káváních, jak dopadne první představení, se rozhostil klid  
a uspokojení. Všechno fungovalo, jak mělo, a Lijavec nic ne-
spláchl, naopak přinesl skvělé představení. Pak už to všechno 

POSLEDNÍ STŘÍPKY Z FESTIVALU DIVADEL TJ SOKOL NOVÝ KNÍN

klapalo jak na drátkách až do doby, než nás mělo navštívit 
divadlo Sklep, technické nároky byly nemalé, ale nakonec  
i umělci z Prahy předvedli skvělé představení, za podpory naší 
starší techniky, které mě bavilo od začátku do konce. Konec-
konců všechny divadelní spolky, včetně těch s představeními 
pro děti a školním souborem, byly výborné a návštěvníky jistě 
dokonale pobavily.
No a pak přišel závěr festivalu a představení místního znovu-
vzkříšeného spolku. Nevím jak vy dole v hledišti, ale já si to 

Pohádkový les
15.ročník

Neděle 18.8.2024  od 14:00 do 16.00 hod.

v Libčicích
Parkování na návsi, trasa je značená od hlavní

silnice u rybníka.
O DOBROVOLNÉ VSTUPNÉ vás „oloupí“ naši loupežníci.

Na konci pohádkového putování

vás čeká občerstvení a kreativní dílnička.
Na akci budou pořizovány fotografie a videa, která budou zveřejněná na 

sociálních sítích a v tisku.

Děkujeme sponzorům:

V letošním roce se můžete těšit 
i na oblíbeného
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užil dokonale a podle ohlasu věřím, že i vám se naše podání 
trochu odvážnější divadelní komedie líbilo. Z čeho tak sou-
dím? Jednoduše vás při nedělním představení bylo v hledišti 
dost, a to přes to, že jsme měli velkého soupeře v podání 
finále Mistrovství světa v ledním hokeji.
Díky vám všem, kteří jste na náš divadelní festival přišli, a co 
říct závěrem? Budeme rádi, když příště přijdete zas.

Petr Chmelík jako Eric
Když mě Martina Radová oslovila, jestli si nechci střihnout 
roli v divadelni hře Opačné pohlaví, měla jsem v tom celkem 
jasno. Ani nahodou! Na 1. zkoušku jsem šla spíš ze zvědavos-
ti a s tím, že si přečteme scénář a pak řeknu:»Sorry«. Opak 
byl pravdou, pohltilo mě to. Bylo to sice časově náročné, ale 
zvládli jsme to. Ten pocit, když odehrajete a všichni tleskají, 
se fakt nedá pojmenovat a je úžasnou odměnou. Chci vysek-
nout obr poklonu Martině, protože tu plně naloženou káru 
dovezla do konce a ani jednou nezaškobrtla. A že to byla 
cesta opravdu náročná časově i organizačně. Byla nám skvě-
lou nápovědou a oporou. Velké díky patří i mým divadelním 

parťákům - Johance, Jirkovi a Petrovi, že to se mnou vydrželi. 
Prožili jsme spolu nezapomenutelné chvíle...A nakonec slovo 
DÍK patří všem divakům. Bez vás by to nemělo cenu!!! 

Jitka Půdová - Vicky
Festiválek jsem si užila ohromně. Jít pár minut pěšky od domu 
a hned být v divadle - paráda. Vynechala jsem pouze před-
stavení pro nejmenší děti, jinak jsem viděla vše. Tedy, náš kus 
jaksi z druhé strany. Se svojí rolí poněkud jednoduché avon 
lady jsem se sžila snadno. Po tom půlroce zkoušení jsem se 
od ní pak těžko odpoutávala. Například jsem těžko nesla, že 
mě muž doma odmítá oslovovat »náno pitomá«. Pořád jsem 
chtěla vařit puccini, ale vysvětlili mi, že je to prý skutečně 
hudba! Zkrátka dost mě ta role pohltila a byl to zážitek, na 
jaký jen tak nezapomenu. Musím znovu poděkovat Martině 
Radové a také celému týmu, který stojí za tímto povedeným 
festivalem, který vnesl do našeho městečka nový, svěží vítr. 
Myslím, že promluvím za nás za všechny, když řeknu: nemusí 
pršet, jen když kape.

Johana Dvorská alias Judith

SPORT

Právě skončený ročník fotbalových soutěží potvrdil, že kvalita 
našich týmů se dál zvyšuje. Nejen, že máme více mužstev, ale 
jejich umístění jednoznačně potvrzuje správnost rozhodnutí, 
které jsme před zhruba pěti lety přijali, a to úzce spolupraco-
vat při výchově fotbalových nadějí s TJ Sokol Nová Ves pod 
Pleší. Tato součinnost přináší ovoce nejen v dosažených vý-
sledcích, ale také v rozšiřování členské základny.

VELEÚSPĚŠNÁ FOTBALOVÁ MLÁDEŽ

Do minulého ročníku jsme přihlásili po dvou sdružených muž-
stvech dorostu, starších i mladších žáků. Co se týká přípra-
vek, letos hrály jak mladší, tak i starší, a to pod naším oddí-
lem, stejně tomu tak bylo i v případě TJ Sokol Nová Ves. 
DOROST 
Áčkový dorost byl na začátku poměrně dost oslaben o hráče 
ročníku 2004, kteří přešli již do mužské kategorie. Je potěši-

1. červen tento rok vyšel na sobotu a jelikož jsme se opět do-
mluvili se skauty a Čápem (dětskou skupinou), byla to jasná 
volba termínu. Což se později ukázalo jako letos počasím ne 
úplně vhodný den. Ale protože nejsme z cukru, rozhodli jsme 
se závody nerušit a uspořádat je v plném rozsahu. Jediné, 
z čeho jsme slevili, byla nafukovací startovní brána (přesto 
děkujeme Petrovi Šiškovi za zapůjčení). I když nám počasí 
úplně nepřálo, dětský běh vyšel parádně, v tu dobu neprše-
lo, a tak mohlo na start nastoupit celkem úžasných 31 dětí  
v 6 věkových kategoriích. Dospělým už lehce poprchávalo, 
ale i tak jich 8 vyběhlo.
Atmosféra závodů byla v menším počtu účastníků a fanouš-
ků výjimečná a moc milá. Děkujeme všem, kteří se zúčastnili, 
a také všem, kteří se na přípravách a realizaci závodů podíleli. 
Další dík patří i sponzorům, především TJ Sokol Nový Knín, 

firmě Kohout J&B s. r. o., Pekárně U Oulehlů a Oplocence. 
Sportu zdar.

Kateřina Havlíčková za TJ Sokol Nový Knín

PŘESPOLNÍ BĚH SE SOKOLEM - MEZI KAPKAMI DEŠTĚ



19NovoknínskoČerven 2024 

telné, že všichni pokračují a dnes válí v mužském A či B muž-
stvu. Od samého počátku se poměrně mladý tým ale usadil 
uprostřed tabulky krajské 1. A třídy, a i přes několik zranění 
dokráčel do cíle na velice pěkném sedmém místě, čímž před-
stihl například kdysi mládežnicky vyspělý Tatran Sedlčany.  
V této skupině mu na záda koukala i další mužstva z okresu 
Příbram, tedy Milín, Rožmitál či Bohutín/Podlesí.
Béčkový dorost odehrál okresní přebor a nebýt několika pro-
padů mohlo být konečné umístění ještě lepší než konečný 
třetí »flek«. Jednoznačně nejlepší výkon mužstvo podalo 
na jaře s pozdějším mistrem SK Březnice, když na jeho hři-
šti vyhrálo 8:2. Bohužel ve finálové skupině se už nepotkalo  
s nejlepší formou, a to i proto, že pro zranění nebo školní 
povinnosti chybělo hned několik hráčů. 

STARŠÍ ŽÁCI
Říká se, že obhájit titul je těžší než ho poprvé získat. Naše 
první mužstvo starších žáků to ale letos dokázalo! S tím roz-
dílem, že po loňském triumfu, který se zrodil až v posled-
ním utkání, letošní vítězství bylo jasné již tři kola před kon-
cem! Naši starší žáci nakonec vyhráli s náskokem devíti bodů  
a znovu nad hlavu zvedli vítězný pohár okresního šampiona.
Pro jaro jsme založili i béčko starších žáků, zejména pro-
to, aby si na tuto kategorii zvykali i mladší hráči. Záměr se 
povedl jen částečně, a to zejména pro horší docházkovou 
morálku některých fotbalistů. Přesto tento tým předvedl ně-

kolik pěkných zápasů, zejména v Dalekých Dušníkách, kde 
vyhrál 15:1.
MLADŠÍ ŽÁCI
Už loni jsme v této kategorii sahali po nejvyšších příčkách, 
to, co letos naši svěřenci v této kategorii předvedli, bylo až 
neskutečné. Jejich jízdu neměl nikdo nárok přerušit a svou 
soutěž vyhráli naprosto suverénně s plným počtem 42 bodů, 
tedy bez jakékoli bodové ztráty. Jejich náskok před druhým 
mužstvem tak byl neuvěřitelných 14 bodů při skóre 88:10!
Béčkoví mladší žáci opět tuto soutěž hráli pro zvykání si na 
tuto kategorii a konečné 13. místo (stejně jako béčkoví starší 
žáci) odpovídá jejich věku a schopnostem.
PŘÍPRAVKY
Do soutěží zasáhla dvě mužstva, jak mladší, tak i starší 



Novoknínsko20 Červen 2024 

V sobotu 22. června se v Novém Kníně uskutečnil významný 
sportovní svátek, jubilejní desátý ročník fotbalového turnaje 
Memoriál Ády Bakose. Turnaj, který je věnován památce le-
gendárního hráče, trenéra a kamaráda, byl opět svědkem 
sportovního klání mezi týmy z blízkého i širšího okolí.
Turnaje se zúčastnily týmy, které byly nejen sportovními 
soupeři, ale i přáteli Ády Bakose. Na trávníku se tak utkala 
mužstva TJ SOKOL Malá Hraštice, MFK Dobříš, TJ TATRAN 
Sedlčany a samozřejmě domácí SK Nový Knín.
Ráno byl turnaj zahájen zápasem mezi SK Nový Knín  
a TJ SOKOL Malá Hraštice. Tento těsný duel skončil vítěz-
stvím domácího týmu 3:2. 
V dalším zápase dopoledne 
předvedl MFK Dobříš výbor-
ný výkon proti TJ TATRAN 
Sedlčany, kdy zvítězil rozdí-
lem třídy v poměru 11:0, což 
předznamenalo silné ambice 
na titul.
Odpoledne bylo věnová-
no utkání poražených týmů  
z dopoledních zápasů, kte-
ré bylo součástí Memoriálu 
Jardy Dolejše, dalšího vy-

MEMORIÁL ÁDY BAKOSE – DESÁTÉ VÝROČÍ 

nikajícího fotbalisty a kamaráda, který nedávno zemřel. Zde  
TJ SOKOL Malá Hraštice porazil TJ TATRAN Sedlčany těsně 2:1. 
Následně proběhl vrcholný moment turnaje – finále de-
sátého ročníku Memoriálu Ády Bakose. V napínavém 
finále se střetly týmy SK Nový Knín a MFK Dobříš, kde  
SK Nový Knín zvítězil 2:0 a stal se tak vítězem X. ročníku 
turnaje.
Memoriál Ády Bakose je nejen připomínkou vynikajícího 
sportovce, ale i příležitostí k setkání a sportovnímu soupeření 
ve vzájemném respektu a přátelském duchu. 

SK Nový Knín

Do našeho týmu 
přijmeme posilu na pozici 

Mechanik/mechanička nákladních a osobních vozů 
Požadujeme: ŘP min. skupiny B 

V případě zájmu volejte na 

tel. č. : 724 525 565

přípravka. Obě se umístila z asi 25 týmů zhruba v polovi-
ně startovního pole, co je ale mnohem důležitější, je to, 
že se základna těchto kategoriích v poslední době rozši-
řuje. 
A co nyní děti čeká? Něco přes měsíc si odpočinou a užijí 
si prázdnin. Koncem července jim už ale začne příprava na 

novou sezonu. Na soustředění do Novosedel u Kájova odje-
dou nejprve dětí z přípravky a mladší žáci, aby je další týden 
vystřídali starší žáci, dorostenci a také muži. Začátek soutěží 
v okrese Příbram je plánován na 24. nebo 25. srpna, dorost 
A v kraji začne už ale o víkendu 17. až 18. srpna. 

Zdeněk Makovička, vedoucí mládeže SK Nový Knín
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Charita Starý Knín

pořádá

Příměstský tábor

„ O zlatého bludišťáka“ 

Na adrese Mokrovraty 115

Příměstský tábor je určen pro děti od 6 let (po domluvě je možné přihlásit i mladší děti)

Cena 1800 ,- Kč
v ceně je zahrnuto: oběd, pitný režim, tvoření, hry, výlety a dny plné zábavy a pohody.

1. termín 8.7. – 12.7.2024
2. termín 29.7. – 2.8.2024

Kontaktní osoba: Hana Mačková tel. 724 963 158

Emal: mackova.hanka@centrum.cz

K přijetí na tábor je potřeba pouze vyplnění přihlášky a zaplacení faktury.
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PROHLÁŠENÍ STRANY TRADICE A PROSPERITA

Zastupitelky a zastupitelé strany Tradice a prosperita nemohou nereagovat na uplynulé dění v našem městě.
Nesouhlasíme s odvoláním ředitele a novým výběrovým řízením na post ředitelky/ředitele  ŽS a MŠ Nový Knín. Není důvod 
měnit ředitele, který byl v minulosti chválen, odměňován, je oblíbený svými spolupracovníky, většinou dětí a rodičů. Za dobu 
svého působení vytvořil kvalitní a stabilní kolektiv včetně nepedagogických pracovníků. Vzniklá petice dokázala, že většina 
lidí sdílí stejný názor na to, že zřizovatel (Město Nový Knín) nemusel vypsat nové výběrové řízení. Nemusel měnit zavedené  
a dobře fungující. Obáváme se výpovědí zkušených pedagogů, kteří stojí za nynějším ředitelem školy.
Doufáme, že tento krok nebude mít vliv na výuku dětí, hlavně těch v posledním ročníku.

Za Tradici a prosperitu Josef Kolka

PROHLÁŠENÍ STRANY SNKN

Rádi bychom informovali naše voliče a širokou veřejnost o situaci kolem výběrového řízení na pozici ředitele ZŠ a MŠ Nový 
Knín.
Výběrové řízení bylo vypsáno na podnět Rady města Nový Knín. Žádný z členů naší strany není v radě města, tudíž jsme nebyli 
nijak schopni ovlivnit toto rozhodnutí vypsat výběrové řízení na nového ředitele školy. Vnímáme obavy, které toto rozhodnutí 
přineslo, a věříme, že se situace brzy uklidní.

Sdružení nezávislých kandidátů Novoknínska 

PŘÍSPĚVKY OBČANŮ

Slovo transparentnost a jeho význam v politice. Jde o požadavek na průhledné a veřejně přístupné, kontrolovatelné jednání 
veřejných institucí. Tímto slovem se vedení našeho města ohání poměrně často, ale zcela v souladu se s tímto požadavkem 
neztotožňuje. Jako příklad uvádím konkurz na pozici nového »knihovníka«. Budova ještě ani neprošla rekonstrukcí a již se 
hledá nový člověk na tento post. I když slovo »hledá« je v tomto případě poněkud silný výraz. Inzerát totiž cíleně zapadl, 
jelikož vyšel v Novoknínsku tak, aby nikdo neměl šanci se přihlásit. Zpravodaj byl vhozen do schránky o víkendu 9. 3. 2024  
a uzávěrka pro zájemce o toto místo byla 11. 3. 2024. Lze namítnout, že na webu města byl zpravodaj ke stažení týden před 
tím, avšak v době jarních prázdnin našeho kraje. Tím se dost snížila konkurenceschopnost pro uchazeče. Do mobilního rozhlasu  
i na facebook se tato informace jaksi zapomněla vložit. Myslím, že vedení města by výrazem transparentnost mělo začít šetřit, 
nebo jej raději vyškrtnout ze svého slovníku.

Jana Zelenková

TRANSPARENTNOST NAŠEHO MĚSTA

Předposlední červnový týden vyjela výprava z Čech do Itálie 
do partnerského Ledra. Tentokrát díky absenci části členů 
kapely Nástroj Snahy a MUDr. Faker vystoupil na hudebním 
festivalu Festa della musica pouze Miloš Hlávka. Letošní rok 
festival zkrátila bouřka, která se údolím přehnala, ale do té 
doby jsme si prohlédli několik vystoupení různých hudebních 
žánrů.
Protože se letos do údolí vypravilo i několik hasičů z Nového 
Knína, věnovali jsme jedno dopoledne návštěvě místních ha-
sičských stanic. Konkrétně jsme navštívili hasičárny v Pieve, 
Bezzecce a Concei, kde nám místní hasiči ukázali jejich tech-
niku, prostory hasičáren a popovídali jsme si o jejich práci 

NÁVŠTĚVA V PARTNERSKÉM LEDRU

Společně s hasičkami z Pieve.
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fungování hasičů v Itálii. Nutno říct, že jak techniku, tak pro-
story hasičáren by jim mohla závidět leckterá profesionální 
jednotka v Čechách, přestože hasiči v Ledru fungují jako dob-
rovolní hasiči u nás a všichni vykonávají hasičinu ke svému 

zaměstnání. Navíc mimo běžné události, jako jsou požáry, 
dopravní nehody a technické zásahy obsluhují hasiči z Pieve 
heliport a zajišťují podporu letecké službě.
Mimo tyto naplánované akce si někteří z hasičů i další účast-
níci zájezdu vyzkoušeli canyoning, pro který je v údolí Led-
ra k dispozici několik tras, podívali se na vrcholky některých 
z okolních hor, navštívili panoramatickou lanovku na Monte 
Baldo a projeli se po jezeře Garda.
Prohloubili jsme partnerství s italskými hasiči, kdy se s ně-
kterými opět uvidíme na podzim v Příbrami při běhu do 
svatohorských schodů, a rádi je přivítáme i u nás v Novém 
Kníně. A samozřejmě je v plánu příští rok přijet na Festa 
della musica zase v plné sestavě a vytvořit tak Czech stage. 
Samozřejmě se chceme setkat také s našimi přáteli a užít si 
krásy údolí Ledra.

Petr Chmelík

Technika v jedné z hasičáren.

Vzhledem k novým pravidlům pro zpravodaj, které zastupi-
telstvo schválilo, se budu snažit vejít do předepsaných 2000 
znaků včetně mezer a doufám, že i příspěvky vedení města 
budou tato pravidla respektovat. Oni sice MŮŽOU, ale vůči 
veřejnosti by to bylo fér.
Největší téma posledního zastupitelstva bylo výběrové říze-
ní na ředitele/ku školy. Přesto, že tak zásadní rozhodnutí by 
mělo být konzultováno minimálně s okolními obcemi, peda-
gogy a všemi zastupiteli, neboť toto rozhodnutí dalece přesa-
huje mandát nynějšího vedení města, bylo rozhodnuto PĚTI 
radními, a to i přesto, že zde je petice s téměř 700 podpisy 
občanů, kterými se vedení vůbec nezabývalo. Zajímavá zku-
šenost poté, co starosta má plná ústa transparentnosti a jak 
se vedení snaží jednat ve prospěch občanů a zajímá ho jejich 
názor. Všichni si teď ověřili, jak vážně to myslí… 
Na zastupitelstvu jsme chtěli vědět důvody, proč k rozhod-
nutí odvolání ředitele a vypsání výběrového řízení došlo, ale 
nedozvěděli jsme se nic. Snad jen to, že prostě MŮŽOU a že 

SLOUPEK EMERITNÍHO STAROSTY

to bylo údajně doporučeno MŠMT. Toto tvrzení bylo násled-
ně vyvráceno mluvčí MŠMT v reportáži TV Nova, která jasně 
uvedla, že vypsání výběrového řízení je zcela na uvážení zři-
zovatele. U nás tedy rozhodnutím PĚTI konkrétních lidí, kteří 
by měli za své rozhodnutí nést zodpovědnost.
Na zastupitelstvu byl zajímavý ještě jeden bod. Nová knihov-
nice, vlastně projektová manažerka. O výběrovém řízení bylo 
dlouho ticho, vyšlo ve zpravodaji, který se roznášel o víken-
du, přičemž uzávěrka podání přihlášek byla hned následující 
pondělí. Zázrak, že se vůbec někdo přihlásil. No a kdo že je 
novou knihovnicí? Překvapivě paní Moravcová. Takže mimo 
radní, zastupitelky, předsedkyně komise sociální, pro výcho-
vu a vzdělávání bude nově i knihovnicí. Kumulací funkcí se 
tedy řadí mezi naše ústavní činitele. Každá funkce je samo-
zřejmě placena z městského rozpočtu.
Přeji vám krásné a slunečné prázdniny, které si nenechte zka-
zit.

Petr Chmelík

JEŠTĚ KE KNIHOVNĚ 

Dostala jsem možnost vyjádřit se k informacím, které pan 
Chmelík uveřejňuje v Novoknínsku, protože se týkají mé osoby.
Nejdříve, co se týká kumulace funkcí a jejich placení z roz-
počtu města: 
Ano, jsem zastupitel, radní i předseda komise sociální, pro 
výchovu a vzdělávání. Všem těmto funkcím věnuji nemalou 
část svého času. 
Co se týká odměn z rozpočtu města: 
Pobírám odměnu ve stejné výši jako každý radní našeho měs-

ta. V této odměně je již započítáno i to, že jsem zastupitel  
a předseda komise. Jinými slovy, za ostatní funkce mi žádná 
další odměna nepřísluší.
Co se týká práce v knihovně:
Nejde o funkci, ale pracovní pozici. Výběrové řízení proběhlo 
zcela v souladu se zákony. Informace, které uvádí pan Chme-
lík, jsou zavádějící a ne zcela pravdivé. Za tuto práci mi bude 
náležet odměna dle celostátních platových tabulek. A ano, do-
volím si za moji práci požadovat mzdu tak, jako každý občan. 
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Tak jsme se dověděli o chystané privatizaci bytových domů. 
Pan Zach má nesporně pravdu v tom, že provoz těchto bu-
dov je deficitní. Nicméně toto se dá řešit i jinak. Současné zá-
kony umožňují postupně zvýšit nájemné tak, aby náklady na 
provoz, údržbu a zvyšování energetické úspornosti pokrylo. 
Neboli tento krok nezbytný rozhodně není.
Řada obyvatel možnost odkoupit byt do svého vlastnictví 
uvítá. Myslel však někdo na ty, kdo na to nemají? Má vedení 
města v plánu výstavbu sociálních bytů? A nehrozí, že část 
bytů skoupí spekulanti a tuto část sídliště promění v něco na 
způsob litvínovského sídliště Janov, tj. sociálně vyloučenou 
lokalitu?
Je fajn, že jsou v plánu důležité investice, ale z čeho by je 
město financovalo, kdyby nemělo co rozprodávat? Minulá 
vedení města, pokud si dobře vzpomínám, sáhla při financo-
vání investic k prodeji části majetku, totiž pozemků v ulicích 
Ledrenské a Pod Zámkem, pouze při budování kanalizace, 

RENESANČNÍ VESTIBUL

Tak máme na náměstí nový bankomat. Kdysi zde už jeden 
byl – to zařízení se nacházelo tam, kde později sídlila městská 
policie a nyní skauti, jenže dlouho se tam »neohřálo«: bylo 
totiž příliš často navštěvováno nenechavci, takže provozova-
teli se nevyplatilo. Letos jsme se tedy dočkali bankomatu no-
vého a doufejme, že na místě vydrží podstatně déle.
To, že se vedení města tímto (bez ironie) úspěchem neopo-
mnělo pochlubit, mě nepřekvapilo. Nicméně čímsi přece jen 
ano: ve snu by mě nenapadlo, že jej autor článku na měst-
ském webu »umístí« do »renesančního vestibulu« školy. Údiv 
nad tím jsem vyjádřil ve svém blogu a očekával, že autor se 
chytí za nos a formulaci opraví. Nestalo se tak: dokonce ji 
ještě zopakoval na stránkách Novoknínska.

K PRIVATIZACI BYTOVÝCH DOMŮ

A když už jsme u toho: jak probíhalo výběrové řízení u před-
chozí zaměstnankyně? Jestli tedy vůbec nějaké bylo…. 
K fungování knihovny v minulosti se nechci vyjadřovat. Je-
diné, co k tomu chci říci, je, že minulé vedení města se ke 
knihovně chovalo s takovou pozorností a citem, že vše smě-
řovalo k tomu, že nám hrozilo odejmutí statusu městské 
knihovny. A proč? Právě proto, jakým způsobem probíhala 
»činnost«  knihovny. A to rozhodně nepadá pouze na hlavu 
knihovnice, ale právě na bývalé vedení města, které na to 
bylo několikrát upozorňováno.

Nově bude knihovna fungovat úplně jiným způsobem. Bu-
dou se zde konat besedy, bude probíhat Univerzita třetího 
věku, připravujeme pravidelnou spolupráci se školami. Re-
zervace knih bude možná i elektronicky z pohodlí domova.  
U nemohoucích lidí připravuji možnost donášky knih. A mno-
ho dalšího…
Pojďme se k tématu vrátit třeba za půl roku…
Všem přeji klidné dny a těším se na vás při znovuotevření 
knihovny v novém kabátě.

Petra Moravcová

jinak se vše financovalo z běžných příjmů města a dotací. 
Včetně těch mostů a lávek, kde se nestihly termíny kolaudací, 
takže z mnohamiliónových dotací bylo nutno vrátit zhruba 
tři sta tisíc korun.
Neboli považuji tento krok nikoli za správný z hlediska »správ-
ného hospodaření s městským majetkem«, nýbrž za hospo-
daření ve stylu »po nás potopa«.
Podotýkám, že ve Vídni se v majetku města nachází dvacet 
jedno procento bytů, dalších sedmnáct procent je ve vlastnic-
tví Asociací s limitovaným nájmem, v soukromém vlastnictví  
s tržním nájmem je pětatřicet procent bytů. Vlastnické bydle-
ní (byty v osobním vlastnictví a v rodinných domech) se týká 
jednadvaceti procent bytových jednotek a zbytek jsou jiné 
formy bydlení1. I díky tomu se Vídeň umísťuje na předních 
místech žebříčků kvality života.

starý sukničkář Miloš Hlávka

1.  Více se lze dočíst například zde: https://a2larm.cz/2020/09/viden-system-bydleni-ktery-obdivuje-cely-svet-berou-mistni-jako-neco-uplne-normalniho/  

a zajímavý je i materiál na adrese https://www.werkbundsiedlung-wien.at/cs/.
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SPOLEČENSKÁ KRONIKA

Co je na tom špatného? Dvě věci: ten prostor není vestibul  
a není renesanční.
Vestibul je vstupní hala, která se nachází za vchodem do 
budovy a z níž vedou vstupy do dalších jejích prostor. Což 
místo, kde se nachází bankomat, rozhodně není. Jemu by 
možná »slušelo« označení portikus (https://cs.wikipedia.org/
wiki/Portikus), ale i to »s rezervou«, protože správný portikus 
je nesen sloupy o kruhovém průřezu, zatímco tento prostor 
je podpírán čtyřmi pilíři.
A samozřejmě nejde o architekturu renesanční. Renesance je 
umělecký sloh, který vznikl v Itálii ve 14. století, do českých 
zemí se dostal v průběhu století šestnáctého, načež zhruba  

Rád bych touto cestou nejen za sebe, ale i za všechny občany 
a žáky, kteří byli spokojeni s prací ředitele Základní a Mateř-
ské školy Nový Knín, poděkoval za jeho působení a to, kam 
školu v Novém Kníně posunul a co v ní dokázal vybudovat. 
Není nutné zde uvádět dlouhý seznam zásluh. Kdo v Kníně 
žije a nevnímá školu jen jako jeden z historických štítů na 
náměstí ví, o čem mluvím. 
S panem ředitelem jsme společně zažili nelehká období, kdy 
jsme například v covidové krizi museli škole snížit rozpočet, 
stejně jako všem složkám města, a přesto byla zajištěna pro 

PODĚKOVÁNÍ ŘEDITELI ŠKOLY

žáky výuka na vysoké úrovni. Po začátku ruské agrese vůči 
Ukrajině byly na škole úspěšně integrovány ukrajinské děti. 
Došlo k rozšíření školy o odborné učebny.
Je toho hodně, za co si pan ředitel zaslouží poděkování,  
a proto Vám, pane řediteli Krátký, děkuji za Vaše působení na 
škole v Novém Kníně a za vše, co jste během 6 let ve funkci 
ředitele stihl udělat.

Petr Chmelík,
bývalý starosta města Nový Knín

JUBILANTI MĚSÍCE

V červenci oslaví narozeniny Marie Marková, Jiří Drážďanský a Eliška Brejchová.
V srpnu budou slavit narozeniny Zdeněk Trojánek, Alena Klimentová, Stanislav Fiala, Miroslav Čeleda a Božena Kecinová. 

Oslavencům přejeme hodně zdraví, štěstí a pohody

o sto let později byl vystřídán manýrismem a barokem. K nej-
starším renesančním památkám u nás patří například okna 
jinak ještě gotického Vladislavského sálu na Pražském hradě, 
zatímco řadu renesančních měšťanských domů v téměř pů-
vodní podobě nalezneme například ve Slavonicích. Prostor, 
kde je umístěn bankomat, má snad mírně klasicizující rysy, 
ale jinak vznikl až na konci 20. století a s renesancí nemá nic 
společného.
Což svádí k poněkud rýpavé otázce: neměli by si někteří lidé 
nejprve doplnit ve škole vzdělání a teprve pak spolurozhodo-
vat, kdo bude jejím ředitelem?

starý sukničkář Miloš Hlávka

Měsíčník Novoknínsko. Číslo 5/2024 vyšlo v Novém Kníně dne 8. 7. 2024. Ministerstvem kultury ČR evido-
váno pod číslem MK ČR E 10608. Vydává Městský úřad Nový Knín, nám. Jiřího z Poděbrad 1, 262 03 Nový Knín,  
IČO 00242888. Výrobu, grafickou úpravu a obsah řídí redakční rada ve složení Milan Brejcha, Zde-
něk Makovička, Miloš Petřík. Tisk: Petr Dvořák – Tiskárna. Grafická úprava: Zdeněk Makovička. Redak-
ce si vyhrazuje právo dělat jazykové, textové a technické korektury, krátit příspěvky, případně neuveřejnit člán-
ky, které obsahují vulgarity. Za obsah článků, letáků a inzerátů zodpovídají jejich autoři. Uzávěrka příštího čísla je  
26. 8. 2024 ve 12.00 h.
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CHOTILSKÝ ZPRAVODAJ
CHOTILSKO | CHOLÍN-BOUBOVNY | HNĚVŠÍN | KNIHY | KOBYLNÍKY | KŘENIČNÁ LIPÍ | MOKRSKO | 

PROSTŘEDNÍ LHOTA | SEJCKÁ LHOTA | SMILOVICE | ZÁBORNÁ LHOTA | ŽIVOHOŠŤ

MĚSÍČNÍK/ČERVEN VÝTISK ZDARMA

V sobotu 1. června uspořádala obec Chotilsko na hřišti v odpoledních hodinách Rodinný den pro děti i dospělé. Akce 
se vydařila, soutěží pro děti všech věkových kategorií bylo dost.
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Úplný zápis ze zasedání zajišťující ochranu osobních údajů je 
zveřejněn na úřední desce, na vývěskách místních částí a na 
internetových stránkách obce www.chotilsko.cz. 

Hlasování o návrzích (záznam hlasování k návrhu 
usnesení: pro/proti/zdržel se hlasování)

I. Projednání Rozpočtového opatření 5/24
ZO projednalo rozpočtové opatření č. 5 k rozpočtu obce na 
rok 2024. Celkové příjmy se zvýšily v pol. 1335 Poplatek za 
odnětí pozemku z funkce lesa a pol. 2141 Příjmy z úroků 
(§6310 Příjmy a výdaje z finančních operací); výdaje se zvý-
šily v pol. 5492 Dary obyvatelstvu (§ 3399 Ostatní záležitos-
ti kultury, církve, sděl. prostředky), pol. 6121 Budovy, haly, 
stavby (§ 3631 Veřejné osvětlení), pol. 5021 Ostatní osobní 
výdaje, pol. 5136 Knihy, učební pomůcky a pol. 5137 DHDM 
(vše § 6171 Činnost místní správy).  V příjmech byly vloženy 
nové pol. 1386 Příjem daně z hazardních her, pol. 1387 
Daň z technických her, pol. 4111 Neinvestiční přijaté 
transfery z VPS SR, pol. 2131 Příjmy z pronájmu po-
zemků (§ 2341 Vodní díla v zemědělské krajině), pol. 
2111 Příjmy z poskytnutých služeb a výrobků (§ 6171 
Činnost místní správy); ve výdajích byla vložena nová pol. 
5151 Studená voda (§ 2143 cestovní ruch), a pol. 5139 
Nákup materiálu j. n. a pol. 5175 Pohoštění (obě § 6117 
Volby do Evropského parlamentu). 
Usnesení č. 88/24: ZO schvaluje rozpočtové opatření 
č. 5/24 dle předložené tabulky. Celková výše příjmů je 
19 358,4 tis. Kč (zvýšeno o 117,6 tis. Kč) a celková výše 
výdajů je 36 873,6 tis. Kč (navýšeno o 863,0 tis. Kč).   
(Hlasování: 9/0/0)

II. Usnesení 
ZO projednalo zmocnění k zastupování obce Chotilsko ve 
věci vymáhání povinnosti vyklidit a předat pozemky parc. č. 
168 a parc. č. 170, oba k. ú. Sejcká Lhota, pro Mgr. J. F. B., 
Květnice.     
Usnesení č. 89/24: ZO schvaluje zmocnění k zastupová-
ní obce Chotilsko Mgr. J. F. B., Květnice, ve věci vymá-
hání povinnosti vyklidit a předat pozemky parc. č. 168 
a parc. č. 170, oba k. ú. Sejcká Lhota.   (Hlasování: 8/0/1)

ZO projednalo žádost ing. L. R., Choceň o souhlas se staveb-
ním záměrem »zděné oplocení KB-BLOK, na pozemku parc. 
č. 401/2, k. ú. Křeničná, místní část Živohošť«.     

ZPRÁVA ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 
KONANÉHO 10. 6. 2024

Usnesení č. 90/24: ZO stavební záměr »zděné oploce-
ní KB-BLOK na pozemku parc. č. 401/2, k. ú. Křeničná, 
místní část Živohošť« dle předloženého zákresu.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo žádost o příspěvek na Antonínskou pouť, kte-
rá se koná ve dnech 15. 6. a 16. 6. 2024.    
Usnesení č. 91/24: ZO schvaluje poskytnutí finanční 
podpory z rozpočtu obce Chotilsko ve výši 25 000 Kč 
na Antonínskou pouť v Záborné Lhotě.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo cenovou nabídku pana P. N., Lipí na instalaci 
žaluzií a sítí proti hmyzu do oken na budovu obecního úřadu. 
Usnesení č. 92/24: ZO schvaluje cenovou nabídku na 
instalaci okenních žaluzií a sítí proti hmyzu na budovu 
obecního úřadu v celkové výši 27 089 Kč.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věc-
ného břemene na kabelové vedení NN po pozemku parc. č. 
734/2, k. ú. Chotilsko mezi obcí Chotilsko a paní K. T., Rakovník. 
Usnesení č. 93/24: ZO schvaluje smlouvu o smlouvě 
budoucí na kabelové vedení NN po pozemku parc. č. 
734/2, k. ú. Chotilsko a pověřuje starostu obce jeho 
podpisem.
(Hlasováno: 9/0/0)

ZO projednalo návrh smlouvy o zákazu zcizení a zatížení mezi 
obcí Chotilsko a Středočeským krajem na základě pravidel  
o poskytnutí dotace na rekonstrukci obecního bydlení – 
k bytu č. 002 v domě Chotilsko čp. 14.  
Usnesení č. 94/24: ZO schvaluje smlouvu o zákazu zci-
zení a zatížení nemovitosti – bytu č. 002, v domě Cho-
tilsko čp. 14 a pověřuje starostu obce jejím podpisem.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo návrh smlouvy o úhradě nákladů na likvidaci  
a soustřeďování vybraného plastového odpadu mezi obcí 
Chotilsko a NEVAJGLUJ a. s. 
Usnesení č. 95/24: ZO neschvaluje návrh smlouvy  
o úhradě na likvidaci a soustřeďování vybraného plas-
tového odpadu, neboť tuto činnost již obci zajišťuje 
jiná společnost.   
(Hlasování: 0/8/1)
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ZO projednalo žádost o poskytnutí příspěvku na 10. ročník 
fotbalového turnaje »O pohár starosty obce Chotilsko«.     
Usnesení č. 96/24: ZO schvaluje příspěvek ve výši 
10 000 Kč na 10. ročník turnaje dětí a dospělých  
»O pohár starosty obce Chotilsko«.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo cenovou nabídku PORR a. s. na pokládku fré-
zovaného recyklátu na komunikaci okolo hřiště v Prostřední 
Lhotě za 201 140 Kč.    
Usnesení č. 97/24: ZO schvaluje cenovou nabídku spo-
lečnosti PORR a. s. na pokládku a zhutnění frézované-
ho recyklátu na cestu o celkové ploše asi 550 m2 okolo 
hřiště v Prostřední Lhotě.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo cenovou nabídku Pavel Kratochvíl - opravy 
vozovek, přípravné práce pro stavby, Netvořice, na opravu 
asfaltové komunikace v Křeničné. Jedná se o vyfrézování  
a pokládku teplé balené směsi, cena za opravu je  
45 000 Kč (vyúčtováno bude dle skutečně provedené 
práce).    
Usnesení č. 98/24: ZO schvaluje cenovou nabídku na 
opravu komunikace (asfaltového povrchu) v Křeničné.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo cenovou nabídku pana J. D., Prostřední Lhota 
na práce a materiál pro přípravu instalace elektrokotle v by-
tovce Prostřední Lhota čp. 22, byt. č. 001. Celková hodnota 
přípravných prací je 147 232 Kč.    
Usnesení č. 99/24: ZO schvaluje cenovou nabídku pana 
J. D., Prostřední Lhota na přípravné práce a materiál 
pro instalaci elektrokotle pro byt č. 001 v domě Pro-
střední Lhota 22.
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo cenovou nabídku Erste Grantika Advisory, a. s.  
na zpracování a podání žádosti o dotaci na zhotovení cyklo-
stezky Prostřední Lhota – Mokrsko ze Státního fondu doprav-
ní infrastruktury.    
Usnesení č. 100/24: ZO schvaluje cenovou nabídku Ers-
te Grantika Advisory, a. s. na podání žádosti o dotaci 
na SFDI na dokončení zhotovení cyklostezky Prostřed-
ní Lhota – Mokrsko.
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo cenovou nabídku Truhlářství Durdil s. r. o. na 
výrobu a instalaci dětského prvku na dětské hřiště v Záborné 
Lhotě. Cena včetně dopravy a montáže je 41 700 Kč.    
Usnesení č. 101/24: ZO schvaluje cenovou nabídku 

Truhlářství Durdil s. r. o. na výrobu a instalaci hracího 
prvku pro dětské hřiště v Záborné Lhotě.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo cenové nabídky od J. V., Dobříš a Vodohos-
podářská společnost, spol. s r. o. na rekonstrukci přivaděče 
vody v Prostřední Lhotě.    
Usnesení č. 102/24: ZO schvaluje cenovou nabídku Vo-
dohospodářské společnosti Dobříš, spol. s r. o. na re-
konstrukci vodovodního přivaděče v Prostřední Lhotě. 
Jedná se rekonstrukci v délce zhruba 820 m za celko-
vou hodnotu 1 511 780 Kč.   
(Hlasování: 8/0/1)

ZO projednalo cenové nabídky od Sofis Grant s. r. o., Praha 
5 (nabídka ve výši 72 600 Kč) a MINOS CB s. r. o., České Bu-
dějovice (nabídka ve výši 54 450 Kč) na zajištění výběrového 
řízení na akci »Výstavba vodovodu v Záborné Lhotě«.    
Usnesení č. 103/24: ZO schvaluje cenovou nabídku  
MINOS CB s. r. o., České Budějovice na zajištění výbě-
rového řízení na akci »Výstavba vodovodu v Záborné 
Lhotě.«
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo cenovou nabídku Galileo Corporation s. r. o., 
Chomutov na pořízení elektronické spisové služby pro obec 
Chotilsko v celkové hodnotě: pořízení spisové služby 34 500 
Kč, cloudové úložiště 490 Kč za 1 měsíc, instalace a nastave-
ní 3900 Kč a školení 4900 Kč.    
Usnesení č. 104/24: ZO schvaluje cenovou nabídku Ga-
lileo Corporation s. r. o. na pořízení elektronické spiso-
vé služby a pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy 
o poskytování produktu elektronická spisová služba.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo žádost SDH Chotilsko o zpracování rozpočtu 
na novou hasičskou zbrojnici v Chotilsku. Jde o rozpočet po-
třebný k podání případné žádosti o dotaci.    
Usnesení č. 105/24: ZO schvaluje úhradu za zpracová-
ní rozpočtu na novou hasičskou zbrojnici v Chotilsku 
ve výši 5000 Kč. Zpracování rozpočtu si zajistí hasiči 
sami a předloží jej k dalšímu jednání o případné podá-
ní žádosti o dotaci na příštím zasedání zastupitelstva.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo žádost Junák – český skaut o poskytnutí cis-
terny na vodu s vodou v době konání letního dětského skaut-
ského tábora v Sejcké Lhotě.  
Usnesení č. 106/24: ZO schvaluje poskytnutí cisterny 
s vodou pro dětský tábor v době jeho konání v Sejcké 
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Lhotě a jako náhradu za poskytnutí stanovuje vyčiště-
ní potoka v Chotilsku.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo cenovou nabídku pana J. Š., Svaté Pole na 
zhotovení rozpočtu na rekonstrukci cyklostezky Prostřední 
Lhota – Mokrsko.
Usnesení č. 107/24: ZO schvaluje cenovou nabídku ve 
výši 5000 Kč na zhotovení rozpočtu na rekonstrukci cy-
klostezky Prostřední Lhota – Mokrsko.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo návrh na založení termínovaného vkladu  
u Komerční banky. Jde o termínovaný vklad ve výši  
10 000 000 Kč na dobu 6 měsíců.  
Usnesení č. 108/24: ZO schvaluje založení termínova-
ného vkladu ve výši 10 000 000 Kč po dobu 6 měsíců  
a pověřuje starostu podpisem smlouvy.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo návrh na poskytnutí příspěvku pro SDH Cho-
tilsko na zakoupení nůžkového stanu. Jde o stan v hodnotě  
26 000 Kč, výše příspěvku poskytnutého obcí je 6000 Kč. 
Usnesení č. 109/24: ZO schvaluje příspěvek ve výši 

6000 Kč pro SDH Chotilsko na zakoupení nůžkového 
stanu.   
(Hlasování: 9/0/0)

ZO projednalo návrh na stanovení cen pronájmu pozem-
ků pro jednotlivé zájemce. Byla stanovena výše nájmu na: 
intravilán obce – 2 Kč za m2 a za 1 rok, extravilán obce –  
1 Kč za m2 a za 1 rok, budovy – posuzováno individuálně dle 
velikosti a způsobu využití (bude rozhodovat zastupitelstvo). 
Usnesení č. 110/24: ZO schvaluje stanovení výše pro-
nájmu pozemků na: intravilán obce – 2 Kč za m2 a za 
1 rok, extravilán obce – 1 Kč za m2 a za 1 rok, budovy 
– posuzováno individuálně dle velikosti a způsobu vy-
užití (bude rozhodovat zastupitelstvo).  
(Hlasování: 9/0/0)

ZO vzalo na vědomí žádost ing. K. S., Chotilsko, o souhlas 
s vybudováním vodního prvku na pozemku parc. č. 502/27, 
k. ú. Chotilsko. Jde o venkovní jezírko, do kterého by byla 
odváděna spodní voda.    
ZO odkládá projednání žádosti o souhlas se stavbou 
vodního prvku. Žadateli bylo doporučeno se nejprve 
obrátit na MěÚ Dobříš, odbor životního prostředí.   
(Nehlasováno)

Starosta obce se zúčastnil setkání starostů obcí s hejtmankou Středočeského 
kraje, kde se řešil především stav komunikací III. a IV. třídy. Na základě tohoto 
setkání se na obecní úřad dostavili zástupci Správy a údržby silnic, aby obec 
informovali o opravách komunikací. Komunikace mezi Chotilskem a Zábornou 
Lhotou je již opravena, na komunikaci mezi Prostřední Lhotu a křižovatkou Nový 
Knín-Kavčice se v současnosti opravy dokončují (kompletní oprava by se měla 
uskutečnit v roce 2025).
Dále bylo se zástupcem společnosti PORR a. s. projednána úprava povrchu ko-
munikace kolem hřiště v Prostřední Lhotě. Povrch cesty, kde je v současné době 
položen štěrk, bude zrekonstruován v šířce asi 4 m a v délce od jednoho asfaltu 
(za kabinami) až k výjezdu na druhý asfalt (u umělky) – jde asi o 550 m2. Rekon-
strukce bude obsahovat: odbagrování nynějšího štěrkového podloží, položení 
frézovaného asfaltového recyklátu a jeho zhutnění. Tyto práce by měly proběh-
nout v červenci, kdy je zde menší provoz.
23. května se konala exkurze starostů obcí a zástupců Dobrovolného svazku obcí  
v úpravně vody v Solenicích, kde se mimo jiné řešila i situace kolem páteřního vodo-
vodu. Dále zde byla zdůrazněna nutnost šetření s vodou, a to především v letních 
měsících. Je potřeba si vždy uvědomit, jestli je lepší mít napuštěný bazén nebo 
zelenou trávu na zahradě, anebo tekoucí pitnou vodu z vodovodního kohoutku. 

Hynek Hypr, tajemník OÚ

CO SE UDÁLO OD MINULÉHO ZASEDÁNÍ
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PODĚKOVÁNÍ 

Jistě si většina z vás, kteří jste poslední dobou projížděli 
Mokrskem, všimla, že je tato naše vesnice zase o něco 
hezčí, a to díky Marii Moulíkové, která společně se synem 
Lubošem opravila křížek u rybníka a upravila jeho okolí. 
Vy, kdo ji znáte, mi jistě dáte za pravdu, že si za to zaslouží 
naše poděkování, a vzhledem k jejímu věku, hlavně velký 
obdiv.

Stanislav Hrbek starosta obce 

BLAHOPŘÁNÍ

Rád bych jménem celé obce poblahopřál A-týmu TJ Prostřed-
ní Lhota k úspěšnému postupu do III. třídy okresní soutěže. 
Přeji vám kluci, ať vám to kope stejně dobře i v příští sezoně.

Stanislav Hrbek, starosta obce 

RODINNÝ DEN SE VYDAŘIL

Přestože nám celé dopoledne propršelo, tak malé účastníky 
to nijak neodradilo. Všichni si sobotu 1. června užili se vší 
parádou a rozbahněné loužičky s vodou byly pro ty nejmenší 
nakonec velkým lákadlem. 
Děti si odnesly spoustu zážitků a drobnůstek s krásným di-
plomem. I dospělí se zdárně zapojili, zejména když byla vy-
hlášena soutěž na chůdách. Všem zúčastněným soutěžícím 
náleží obdiv.
Tímto bych chtěl poděkovat všem, kteří se zúčastnili příprav 

pro zázemí, soutěže a nakonec i úklidu. Samozřejmě musíme 
poděkovat sponzorům, bez kterých by to nešlo. Velký dík pa-
tří Pavlu Šťástkovi za výborné uzeniny, panu Olšákovi za su-
per ovoce, panu Soukupovi za drobné předměty a panu Bila-
kovi za zapůjčení stanů, firmě Sodovkárna Neratovice s..r. o.  
za malinovou limonádu, chotilským hasičům za zajištění ob-
čerstvení a kuchařinkám za napečené dobroty.  
Užili jsme si to všichni i s tanečním doprovodem skupiny Brej-
mix. Příští rok na viděnou!

Stanislav Hrbek, starosta obce 
Pozn. redakce – fotodokumentaci najdete na titulní straně 

Chotilského zpravodaje.

Ve čtvrtek 30. května jsme přivítali neočekávanou návštěvu 
zástupců spolku Veteránklubu starostů. Nebudu zastírat, že 
akce pořádané na poslední chvíli nemám ráda, ale tahle se 

NEJLEPŠÍ AKCE JSOU (NĚKDY) TY NEPLÁNOVANÉ

opravdu vydařila. Určitě i proto, že vstřícnou ruku opět poda-
lo zastupitelstvo obecního úřadu. 
Za všechny hosty mi dovolte jmenovat alespoň senátora 
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NOC KOSTELŮ – 7. ČERVNA

Myšlenka otevřít kostely v noci vznikla před patnácti lety ve 
Vídni, kde se také v roce 2005 uskutečnila první Noc kos-
telů – »Lange Nacht der Kirchen«. V roce 2009 překročila 
Noc kostelů hranice a otevřely se také kostely a modlitebny 
na několika místech v České republice. V roce 2010 se Noc 
kostelů konala již v celé České republice. V letošním roce bylo 
přihlášeno 1854 kostelů a modliteben. Jedním z nich byl opět 
kostel sv. Fabiána a Šebestiána na Staré Živohošti. 

(obvod č. 18 - Příbram ) Petra Štěpánka a ředitelku Sva-
zu měst a obcí Radku Vladykovou. Návštěvníci si prohlédli 
muzeum Křížovnický špýchar v Prostřední Lhotě, muzeum 
Vltavy v Chotilsku a nově instalovanou výstavu dobových 
fotografií z našeho okolí pod názvem Stíny minulosti. 
Odpoledne bylo zakončeno malým posezením v galerii  

Fr. Drtiny. Hodně se debatovalo, zpívalo, a dokonce i tančilo. 
»Máte to tady velmi fešné, rádi oplatíme vaši pohostinnost, 
taky se máme čím pochlubit, i když jste nasadili laťku hodně 
vysoko«, prohlásil jeden ze starostů, který k nám zavítal až  
z Velehradu na Moravě.  

SPORT

MLADŠÍ PŘÍPRAVKA – ANEB BYLO NÁS ŠEST 
Úvod přípravy na sezonu 23/24 byl od začátku složitější, pro-
tože v tomto ročníku zůstalo pouze pár dětí a bylo nás tak 
akorát, abychom mohli jít do zápasů. Nicméně, díky chuti 
dětí ukázat, co všechno umí, co se ve Lhotě naučily, se stala 
úžasná věc, a to, že v rozřazovacím turnaji na začátku sezo-
ny porazily všechny týmy. A toto všechno dokázaly v šesti  
a s brankářem, který nikdy předtím nechytal. Výhrou v rozřa-
zovacím turnaji jsme se dostali do nejlepší skupiny a bojovali 
s nejlepšími týmy okresu, a to nám nakonec vyneslo krásné  
7. místo. A protože se v Prostřední Lhotě hraje kvalitní fotbal 
a je zde i skvělá podpora rozvoje dětí, tak se během sezony 

FOTBALOVÉ NADĚJE TJ PROSTŘEDNÍ LHOTA
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náš tým rozšířil na 12 fotbalistů a fotbalistek, u kterých věří-
me, že budou budoucností Prostřední Lhoty. 
Závěrem bychom chtěli poděkovat všem dětem za jejich vý-

V září odstartovala nová sezona rozřazovacím turnajem pří-
pravek, který se konal na několika místech/hřištích v okrese. 
Jedním z pořadatelů byla i TJ Prostřední Lhota. Pro trenéry to 
byl velký otazník, jak si jejich svěřenci povedou v nové fotba-
lové sezóně. Po organizační i výsledkové stránce to dopadlo 
na jedničku. Lhota nezaváhala a turnaj s přehledem vyhrála 
bez jediné prohry. Zajistila si tak boje ve skupině s těmi nej-
lepšími týmy. 
Již od začátku sezony bylo zřejmé, že kluci a dívky ze star-
ší přípravky mají velký hlad po úspěchu a chtějí zabojovat  
o titul v této kategorii a navázat tím na mladší přípravku z loň-
ské sezony. V nejsilnější skupině jsme sehráli výborná utkání 
s těžkými soupeři z okresu, kterými byly Sedlčany, Spartak 
Příbram, FK Příbram, Dobříš, Bohutín a další. Náš tým šlapal 
jako dobře promazaný stroj a na kontě jsme měli jednu výhru 
za druhou. Porazit nás dokázal jen Bohutín, který patří dlou-
hodobě mezi top týmy v okrese. A tak jsme se po podzimní 
části mohli vyhřívat na krásném 2. místě.
Trenéři s hráči starší přípravky chtěli na jaře navázat na vy-
dařený podzim a být připraveni na další těžká utkání. Proto  
v zimních měsících hráči absolvovali fyzicky náročnou přípravu, 
která probíhala v tělocvičně ZŠ Nový Knín. Jarní část sezony 
Lhota zahájila zápasem na půdě MFK Dobříš, Lhota zde na-
dělovala a pořádně si zastřílela – urodila se výhra 1:32! Násle-
dovaly další výhry proti týmům FK Příbram A i B. Komplikace 
ale přišla proti týmu TJ Tatran Sedlčany, který se na nás velmi 
dobře připravil a vrátil nám prohru z podzimu. Sen o titulu 
se rozplynul po venkovní prohře s Jesenicí, která toho času 
figurovala až na 8. místě. Sice jsme si poradili s týmem Nové 
Vsi, ale suverénní Bohutín jsme porazit nedokázali, a prohráli 
jsme i další dva zápasy se Spartakem Příbram – tým A, B, ty 
byly velmi vyrovnané. Naše mužstvo si přesto vybojovalo účast  

kony, ale i všem rodičům za jejich maximální podporu po 
celou dobu tohoto ročníku. Lhota do toho!

Trenéři mladší přípravky TJ Prostřední Lhota

STARŠÍ PŘÍPRAVKA – BRAMBOROVÁ MEDAILE, PŘESTO VELKÝ ÚSPĚCH!

v nadstavbové mistrovské části pro 4 nejlepší týmy sezony! 
Zde jsme se opět utkali s týmem Bohutína a jako jediní v okre-
se jsme je dokázali obrat o body za remízu 5:5. Poslední zápas 
sezony se konal 8. 6. 2024 na stadionu FK Příbram Na Litavce 
jako Velké Finále přípravek, kde jsme se po smolné prohře 4:3 
se Spartakem umístili na konečném 4. místě, ovšem nutno po-
dotknout, z celkového počtu 28 družstev!
Není to sice první trojka, ale pro celý tým starší přípravky a TJ 
Prostřední Lhotu je to obrovský úspěch. Opět se ukázalo, že 
ve Lhotě se fotbal dělat umí a soupeři z nás mají v okrese po 
právu velký respekt.
Tým starší přípravky pro letošní sezonu: S. Limberk, V. Hrubý, 
M. Haniš, K. Navrátil, A. Zajíc, L. Šťástková, T. Casková, M. 
Špaček, T. Veselý, Jan a Jakub Větrovský.
Hráči mladší přípravky, kteří náš tým doplňovali a sbírali zá-
pasové zkušenosti: P. Sovič, P. Caska, R. Voršilka

Trenéři starší přípravky TJ Prostřední Lhota

MLADŠÍ ŽÁCI
Kluci z mladších žáků mají skvělou partu. Na podzim většinu 
zápasů vyhráli, a tak na jaře postoupili do »silnější« skupiny  
o celkové 1. – 8. místo. Tam se jim už tolik proti lepším týmům 
nedařilo. Přes veškerou snahu zde sice nějaké body uhráli, ale 
bohužel to stačilo »jen« na krásné 8. místo.

STARŠÍ ŽÁCI
Starší žáci mají v týmu několik skvělých hráčů, ale bohužel je 
jich málo, a tak se museli doplňovat z mladšími žáky. Na pod-
zim se jim tolik nedařilo a byli spíš horším týmem. Na jaře se 
ale zvedli a začalo se jim ve skupině o koncové umístění dařit 



Novoknínsko34 Červen 2024 

DOROST – PRVNÍ (A PROZATÍM ASI  
I POSLEDNÍ) SEZONA
Po ukončení minulé fotbalové sezony jsme hloubali, co s vět-
ším množstvím mladých hráčů, kteří vyšli z kategorie starších 
žáků, ale nemohli ještě zasáhnout do kategorie dospělých. 
Jelikož hrozilo, že tito kluci by úplně skončili s fotbalem (celý 
rok by jenom trénovali a nehráli soutěžní utkání), rozhodli 
jsme se založit družstvo dorostu. Abychom ale mohli odehrát 
v této kategorii sezonu, museli jsme dorost doplnit ročníkem 
2009 a 2010 – tyto ročníky patří ještě do starších žáků. Pro 
úplnost uvádíme, že v dorostu by měli hrát ročníky 2006 – 
2008. I po doplnění z mladších ročníků jsme některé zápasy 
odehráli přesně v 11 hráčích, bez možnosti střídání, a jeden 
zápas jsme dokonce museli (právě díky malému počtu) do-
konce kontumovat. Navíc nám po podzimní části skončili  
s fotbalem ve Lhotě tři hráči. 
Přesto jsme mohli na závěr sezony být spokojeni. Sice nám 
některé zápasy nevyšly podle představ, ale také jsme odehrá-
li několik výborných zápasů. V silné konkurenci 9 mužstev, 
které hrají tuto kategorii pravidelně, jsme uhráli krásných  
11 bodů, v což jsme před začátkem soutěže ani nedoufali.

a byli rovnocenným soupeřem ostatním týmům. Nakonec ve 
skupině o 9. – 16. místo získali úžasných 21 bodů a sezonu 
zakončili na 12. místě.
Celkově lze konstatovat, že mladší a starší žáci doplatili na 
menší počet hráčů ve svých kategoriích. Bylo znát, že se mu-
sely v každém soutěžním utkání doplňovat vyšší kategorie 
těmi nižšími (dorost – staršími žáky a starší žáci – mladšími 
žáky). Většina kluků musela odehrát dvě soutěžní utkání za 
víkend a do toho byla ještě některá kola vložena během týd-
ne. Ale i přesto se nám podařilo odehrát právě dokončenou 
sezonu v jednotlivých kategoriích s výbornými výsledky a cel-
kovým umístěním.      

Trenér žáků TJ Prostřední Lhota

skytla příležitost zřídit B mužstvo dospělých. To by bylo slo-
ženo převážně z kategorie dorostu a doplňovalo by se hráči  
z A mužstva, kteří už nemají takové velké herní vytížení. Mla-
dým hráčům by mohli přímo na hřišti předávat své zkušenosti 
s dospělým fotbalem. Taková je vize pro ročník 2024/2025, 
jestli se to ale povede, ukáže postupně čas.  

Trenéři dorostu TJ Prostřední Lhota

Po roce stojíme opět před problémem – jak dál, abychom 
nadále dokázali udržet hráče ve Lhotě? Díky většímu počtu 
hráčů v A mužstvu dospělých a postupu do III. třídy se vy-

OHLÉDNUTÍ ZA SEZONOU A-TÝMU – VYTOUŽENÝ POSTUP

Sezonu jsme začali velmi dobře. Dvě výhry v poháru a ná-
sledovaly pak dvě výhry v soutěži. Nicméně potom přišly 
dva nepovedené zápasy s Klučenicemi a Přestavlky a rá-
zem to vypadalo hodně bledě. Tým to ale nakoplo a od 
té doby už nezaváhal a všech zbylých 16 utkání v soutěži 
zvládl, mezi těmito zápasy byly i těžké zápasy v Kníně, 
Lečici nebo třeba Petrovicích. Právě zápasy v Novém Kníně 
a Velké Lečici, které byly hnedka po sobě, byly zlomové. 
Dvě těsné výhry 1:0 v Kníně a 3:2 v Lečici nám pomohly 
k tomu, abychom si závěr sezony mohli pohlídat a do Pe-
trovic tak jeli s tím, že výhra znamená první místo, což se 
také povedlo. Zaslouženě jsme si tak došli pro 1. místo  

a při pohledu na tabulku je vidět, že jediný, kdo s námi 
držel krok, byly Klučenice.
Za zmínku stojí venkovní výjezd do Petrovic. Povedlo se 
objednat autobus, který jsme úspěšně naplnili diváky,  
a v Petrovicích nás tak hnal početný kotel. Určitě bychom 
toto chtěli také zopakovat v příští sezóně. Na domácí zápasy 
Lhoty chodilo pravidelně hodně diváků, několikrát dorazilo 
i přes 150 diváků, což ve 4. třídě je opravdu unikát. Nejlep-
ším hráčem sezóny byl v posledním zápase diváky vyhlášen 
Martin Rosypal. V příští sezoně nás čeká 3. třída, která se 
bude rozšiřovat na 12 týmů, a budeme netrpělivě čekat, 
jak bude rozdělení týmů vypadat. Už nyní víme, že to bude 
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těžké, ale chtěli bychom 
navázat na dobrou sezonu 
a porvat se o horní příčky.
Nejlepší střelci týmu:
1. Michael Kasík - 25 gólů
2. Jan Hrubý - 24 gólů
3. Jan Rambousek - 12 gólů
4. Patrik Haniš - 9 gólů
5. Dominik Hladký - 8 gólů
Po posledním zápase na 
domácím hřišti s Dublo-
vicemi B, který se konal  
v sobotu 15. června a který 
jsme vyhráli 11:1, propuklo 
nefalšované veselí hráčů  
i fanoušků.
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KULTURA, HOBBY, ZÁBAVA

Sbor dobrovolných hasičů v Záborné Lhotě uspořádal třetí sobotu a neděli v červnu tradiční Antonínskou pouť. K poslechu 
hrály skupiny Melody Mix a Žakéři, pro děti byly připraveny pouťové atrakce, jídla a pití bylo dost.   

ANTONÍNSKÁ POUŤ V ZÁBORNÉ LHOTĚ
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Ve středu 19. června se na zahradě u školičky odehrálo lout-
kové divadlo. Bylo dlouho plánované, a tak jsme jen prosi-
li za pěkné počasí. To se nám vyplnilo, ale co se tak úplně 
nepovedlo, byla docházka dětí. Nějaké ty nemoci, výletová-
ní, zkrátka se zúčastnilo pouze 13 dětí. I tak jsme si to užili  
a my tety, jsme obdivovaly krásné loutky i celou stavbu di-
vadla. Celé představení bylo doprovázeno hrou na kytaru,  
a tak bylo veselo.
Závěr školního roku nás ještě čeká výlet do Hravína v Kňovič-
kách a pak vzhůru na prázdniny.

Soňa Sladkovská, Lesní klub

DIVADLO VE ŠKOLCE POD TROLÍM VRCHEM

HOBBYHORSE ZÁVODY  
PRO DĚTI VŠECH VĚKOVÝCH 
KATEGORIÍ
Na hřišti v Prostřední Lhotě se v neděli 26. května uskuteč-
nil již 3. ročník závodů s hobby koníky. Počasí přálo, deštík 
nás zastihl až při udělování cen a závěrečném focení všech 
účastníků. Děti soutěžily ve třech kategoriích. Ty nejmenší si 
vyzkoušely parkur na čas a spíše symbolicky při hojném po-
čtu také dostih. Starší účastníci soutěžili již pro tento sport  

v klasických kategoriích - parkur a skok mohutnosti, v němž 
nejlepší závodnice přeskočily laťku 110 cm. Byla bych ráda, 
kdyby závody pořádané Lesním rodinným klubem zůstaly zá-
vody pro všechny děti, které mají rády tento nevšední sport 
a mají chuť vyzkoušet si i něco nového, zároveň samozřejmě 
rádi přivítáme i profi účastníky, kteří si poměří své dovednos-
ti, předvedou své koníky a jsou pro ostatní zajímavou inspira-
cí a motivací. Chtěla bych poděkovat své dceři Beatce, která 
je vlastně pořadatelem těchto závodů pod záštitou Lesního 
rodinného klubu. Sama si vyzkoušela profi závody, kde byla 
vítězkou ve své kategorii, koníky sama šije a také předává 
zkušenosti mladším nadšencům. Děkuji též manželům Cha-
rouzkovým, kteří se postarali o náležitou fotodokumentaci 
celé akce a ochotně vypomohli s organizací v průběhu závo-
dů společně s mou rodinou, kterou již tradičně zapojuji do 
všech akcí Lesního klubu.  V příštím roce je plán uspořádat 
závody v rámci letního příměstského tábora a dětem i do-
přát, aby si svého koníka samy zhotovily, máme se tedy na 
co těšit!

Soňa Sladkovská, Lesní klub
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Kontakt: Lesní rodinný klub pod Trolím vrchem, z.s.
předsedkynì: Soňa Sladkovská

Tel.: 731 47 47 20
e-mail: ssladkovska@seznam.cz

 Lesní rodinný klub pod Trolím vrchem

Kontakt: Lesní rodinný klub pod Trolím vrchem, z.s.

Tel.: 731 47 47 20
e-mail: ssladkovska@seznam.cz

 Lesní rodinný klub pod Trolím vrchem

předsedkyně: Soňa Sladkovská

 Školka 
 Lesní rodinný klub pod Trolím vrchem

přijímá 
k celodenní docházce i částečné

děti ve věku od 1,5 - 6 let. 

Informace na :
instagramu lesnirodinnyklub,
webu skolkatrolivrch.cz

Centrum experimentální geotechniky, pracoviště Fakulty sta-
vební ČVUT v Praze, pořádá pro veřejnost v letním období 
2024 prohlídky štoly Josef.  Přijďte a nahlédněte do podzemí, 
které se nachází nedaleko Chotilska ve Smilovicích. Ve vypsa-
ných termínech byl připraven jeden typ okruhu Čelina kombi-
novaný s návštěvou podzemní kaverny. V rámci okruhu, který 
je zhruba 800 m dlouhý, navštívíte část zpřístupněné štoly  
v oblasti Čelina, dozvíte se o využití štoly pro výuku studentů 
a základní informace o výzkumných projektech. Nezapome-
neme ani na historii těžby zlata na Novoknínsku a zodpovíme 

PROHLÍDKY ŠTOLY JOSEF PRO VEŘEJNOST OBNOVENY

případné otázky týkající se aktuálního výskytu zlata na Čelině 
a Mokrsku. Po schodišti vystavěném v bývalém lezném od-
dělení vystoupáte na galerii ve výšce 20 m, odkud nahlédne-
te do kaverny, jedinečného podzemního prostoru o objemu  
10 000 m3 s vynikající akustikou.
Bližší informace včetně termínů prohlídek a ceny vstupného 
najdete na https://ceg.fsv.cvut.cz/o-nas/stola-josef/informa-
ce-pro-navstevniky
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HASIČI INFORMUJÍ

Vlastník pozemku parc. č. 1132, k. ú. Prostřední Lhota (příjez-
dová cesta do chatové osady Kobylníky) Rytířský řád Křižov-
níků s červenou hvězdou rozhodl o zpoplatnění vjezdu/prů-
jezdu motorových vozidel po tomto pozemku do místní části 
Kobylníky. K tomuto zpoplatnění došlo na základě skuteč-
nosti, že se jedná o lesní cestu dle ust. § 20 odst. 1 písm. g) 
zákona č. 289/1995 Sb., lesní zákon, ve znění pozdějších 
předpisů. Podle uvedeného ustanovení je zakázán vjezd na 
lesní pozemky včetně lesních cest a stání na nich.
Obec Chotilsko vyjednala pro obyvatele, kteří zde mají trva-
lý pobyt (v Chotilsku nebo některé místní části), bezplatný 

vjezd/průjezd po této komunikaci do místní části Kobylní-
ky. Skutečnost trvalého pobytu bude kontrolovat lesní stráž  
a dotčené osoby se budou prokazovat občanským průkazem 
(trvalý pobyt) nebo povolením (které bude vydávat lesní sprá-
va Borotice). Vydané povolení bude muset být umístěno na 
viditelném místě za předním sklem motorového vozidla.
Žádáme tímto zájemce o vystavení povolení, aby se obrátili 
na Obecní úřad Chotilsko, a to buď osobně v úředních ho-
dinách nebo e-mailem obec@chotilsko.cz. Veškeré potřebné 
informace poskytneme tamtéž. 

UPOZORNĚNÍ – PŘÍJEZDOVÁ CESTA DO CHATOVÉ OSADY 
KOBYLNÍKY

V době, kdy čtete tento článek, právě dětem začaly prázdni-
ny a jelikož léto je tradičně spojeno s opékáním buřtů, grilo-
váním apod., dovolím si na úvod v rámci pravidelně nepra-
videlného preventistického okénka stručně shrnout několik 
zásad – Jak rozdělávat bezpečně oheň:
Podle lesního zákona (zákon č. 289/1995 Sb.) je v lesích 
zakázáno kouřit, rozdělávat nebo udržovat otevřené 
ohně a tábořit mimo vyhrazená místa a odhazovat 
hořící nebo doutnající předměty. V případě poruše-
ní zákona může být viníkovi uložena pokuta do výše  
15 000 Kč. V případě chráněného území nebo národní-
ho parku je pak pokuta až 100 000 Kč.
Případně vzniklý požár, tedy lesní požár (požár, který začne  
v lese, nebo mimo les a do lesa se následně rozšíří). Jedná 
se o nežádoucí hoření zasahující velké plochy se závažným 
dopadem na chráněné zájmy, tzn. život, zdraví, majetek  
a životní prostředí), je pro zasahující hasiče nebezpečná, 
zdlouhavá, materiálně i fyzicky náročná činnost.
Obecně lze lesní požáry rozdělit na podzemní (šíří se často 
do hloubky kolem kořenů např. proschlém humusu nebo 
rašeliništích). Pozemní v našich podmínkách se vyskytuje 
nejčastěji a zasahuje pozemní kryt, tzn. hrabanku, trávu, 
mech) a korunový (jeho hlavním nebezpečím je vysoká 
rychlost šíření ve větvích stromů). Lesní požáry vznikají pů-
sobením přírodních živlů (např. blesk, samovznícení), tech-
nických nebo technologických závad (spadlé dráty elektric-
kého vedení nebo poruchy na strojích), ale jejich nejčastější 
příčinou je nedbalost či úmysl člověka (odhození nedopal-
ku, žhářství a nedovolené rozdělávání ohně přímo v lese 
nebo v blízkosti lesa).

LÉTO U HASIČŮ V CHOTILSKU

Nejen z těchto důvodů je v lese více než kde jinde potřeba 
dodržovat základní preventivní zásady chování:
• V lese nikdy nekuřte.
• Oheň vždy rozdělávejte jen na vyhrazených místech.
• Za silného větru nebo v období extrémního sucha v příro-
dě nebo na volném prostranství oheň vůbec nerozdělávejte. 
Sledujte zpravodajství a webové stránky příslušných institucí 
(například: www.hzscr.cz a www.kr-stredocesky.cz apod.).
• Ohniště vzdalte nejméně 50 m od okraje lesa a v dosta-
tečné vzdálenosti od budov a všech dalších hořlavých věcí 
(stoh, suché listí, kořeny stromů, větve apod.).
• Ohniště bezpečně oddělte od okolního prostředí - 
např. obložením kameny, obsypáním pískem, vyhloubením 
zeminy a v případě většího ohně oddělte až metr širokým 
pruhem, který zbavte veškerých hořlavin.
• K zapálení nebo udržování ohně v žádném případě nepo-
užívejte vysoce hořlavé látky jako např. benzín, naftu či líh.
• Nachystejte si předem prostředek pro hašení, kdyby se 
oheň vymkl kontrole (hasicí přístroj, dostatek vody, písek, 
hlínu apod.).
• Oheň nenechávejte ani chvíli bez dozoru a nikdy do 
něj nevhazujte výbušné předměty.
• Děti nenechávejte u ohniště bez dozoru dospělé osoby.
• Ohniště řádně uhaste, nejlépe prolijte vodou, popřípadě 
zasypejte zeminou. Při vašem odchodu se z ohniště nesmí 
kouřit a popel i půda pod ohništěm musí být chladné.
• NEPODCEŇUJTE předpovídanou situaci a NEPŘECEŇUJTE 
vlastní síly, schopnosti a možnosti.
• NEROZŠIŘUJTE poplašné a neověřené zprávy.
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• UVĚDOMTE SI, že největší hodnotu má lidský život a zdraví 
a až potom záchrana majetku.
Pokud se vám i přes veškerou snahu uvedená situace vymkne 
z kontroly, volejte hasiče na číslo 112 nebo 150.
26. 5. 2024 v 10.50 hod vyjížděla naše jednotka k pomoci  
s telefonicky asistovanou první pomocí houbaře v nepřístup-
ném místě poblíž Staré Živohošti. Po dojetí k místu události 
jednotka provedla průzkum za účelem co nejlepšího přístu-
pu pro techniku a následný transport pacienta. Jelikož cesta  
k místu byla pro velkou techniku nevhodná, byl použit do-
pravní automobil k přiblížení zasahujících členů jednotek 

Chotilska a HZS Dobříš. S ohledem na skutečnost, že veš-
keré pokusy o resuscitaci i ze strany záchranné služby byly 
neúspěšné, byl následně zesnulý pacient jednotkami pomocí 
transportní vany přesunut k vozidlu a pak následně dopraven 
ke státní komunikaci, kde bylo vyčkáno příjezdu pohřební 
služby. Poté se jednotka vrátila na základnu. 
31. 5. 2024 v 14.37 hod byl naší jednotce vyhlášen poplach 
s popisem, že se jedná o »zabouchlé« klíče. Naše jednotka 
nakonec nemusela vyjíždět, jelikož se jednalo o planý poplach. 
1. června se za účasti starosty obce Chotilsko Stanislava Hrb-
ka konal u nového hřiště v Chotilsku Dětský den plný soutěží, 
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JUBILANTI MĚSÍCE – BLAHOPŘEJEME

V červenci slaví narozeniny Dana Buriánová ze Smilovic, Marta Kopecká z Mokrska, Marie Mandová ze Záborné Lhoty  
a Zdeňka Gabrielová ze Smilovic.

V srpnu slaví narozeniny Anna Míková ze Sejcké Lhoty, Lubomír Doubrava z Lipí a Ondřej Snopek z Chotilska.

Hodně zdraví, spokojenosti a pohody!

POZNÁMKA REDAKCE

Do tohoto čísla zpravodaje přispěli fotodokumentací Tomáš Hrubý, Martin Brodský, Stanislava Rákosníková, Alena Stýblová, 
Adéla Tomášková a Jiří Bendl.

nejen pro děti, ale i pro jejich rodiče. Počasí nakonec přálo, 
občerstvení bylo zajištěno, a tak i pro členy naší jednotky 
bylo opět radostí spolupodílet se na organizování této akce. 
Večerní program s hudbou pak orámoval tento krásný den. 
V této souvislosti musím opět poděkovat všem, kdo přiložili 
ruku k dílu, zejména pak členkám našeho SDH, za organizaci 
a přípravu občerstvení.
I veškerý letošní výtěžek za organizaci štafetového běhu 
Vltava Run byl použit na nákup vybavení – tentokrát jsme 
zakoupili nový (bytelnější) stan 3 x 6 v ceně takřka 30 000 
Kč. Tento stan nahradil náš původní, který bohužel nevydržel 
nápor čerstvě napadlého sněhu při loňském spolupořádání 
Mikulášské nadílky. V této souvislosti mi pak dovolte poděko-

vat zastupitelstvu a obci Chotilsko za příspěvek ve výši 6000 
Kč na tento stan. 
Na závěr mi dovolte připomenout blížící se termín Chotilské-
ho posvícení, kdy se na vás těšíme 24. 8. 2023 od 10.00 hod, 
kdy pro letošní rok začínáme netradičně dětskými hasičskými 
hrami. Od 15.00 hod pak následuje tradiční mše svatá a od 
18.00 hod nám k poslechu i tanci zahraje skupina PERPLEX. 
Opět připomínám možnost předání darů/cen do tomboly, 
které je možné předat Stanislavě Rákosníkové (724 236 152),  
děkujeme! Těšíme se na vás…

Martin Brodský, 
místostarosta SDH Chotilsko 

a člen výjezdové jednotky obce Chotilsko

SPOLEČENSKÁ KRONIKA

Kaplička v Chotilsku rozkvetla.
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zahájení letní
sezóny 
sraz na farním dvoře 

na Staré Živohošti
6.července od 18:00 do 24:00 hod

K POSLECHU HRAJE KAREL
Č IHÁK A SPOL.

posezení s hudbou

a tancem

vás srdečně zve
na

Vstupné dobrovolné
Občerstvení zajištěno 
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Veterán klub starostové, obec Chotilsko, město Neveklov,  Římskokatolická  

farnost Starý Knín, Charita Starý Knín, 

Hornické muzeum Příbram, příspěvková organizace 

Vás srdečně zvou na   

koncert konaný v neděli 7.7. 2024 
od 16,30 hodin  

v kostele sv. Fabiána a Šebestiána  na Živohošti 
pro radost se všemi našimi partnery 

  

 

 

  
 

Dětská opera Praha  
pod vedením Jiřiny Markové  Krystlíkové 

zahájení Benešovské horny pod vedením Jana Slabého 

                                                       scénář a dramaturgie   Renata Sabongui 
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SDH Chotilsk
o

CHOTILSKÉ 
 POSVÍCENÍ  

1 0 : 0 0  z a h á j e n í  d ě t s k ý c h  h a s i č s k ý c h  h e r
1 5 : 0 0  m š e  s v a t á  u  k a p l i č k y  
1 7 : 0 0  p r o d e j  l í s t k ů  d o  t o m b o l y
1 8 : 0 0  h r a j e  k a p e l a  P E R P L E X
 

Vás srdečně zvou na

2 4 . s r p n a  2 0 2 4
 v  C h o t i l s k u  n a  d ě t s k é m  h ř i š t i  

Obec Chotilsko

a

Občerstvení zajištěno 
Těšíme se na vás 

Program
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MOKROVRATSKÝ ZPRAVODAJ
MOKROVRATY | POUŠTĚ 

MĚSÍČNÍK/ČERVEN VÝTISK ZDARMA

ZPRÁVY Z OBCE

Návrh usnesení č. 1-14/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty určuje zapisovatelem  
p. Veroniku Kučíkovou a jako ověřovatele p. Pavlínu Hejrovou  
a p. Karla Kaláta. 
Výsledek hlasování: 
Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 1-14/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 2-14/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje program jednání 
zastupitelstva obce dne 18. 6. 2024 takto:      
1) Výsledky zadávacího řízení – rekonstrukce školní kuchyně
2) Smlouva o dílo – dodávka a montáž gastronomického za-
řízení
3) Smlouva o výpůjčce hasičského vybavení
4) Smlouva o nájmu budovy hasičské zbrojnice Pouště
5) Kupní smlouva – pozemky parc. č. 480/2 a 481/6 v k. ú. 
Mokrovraty
6) Obecně závazná vyhláška o regulaci provozování hazard-
ních her na území obce
7) Výzva a zadávací dokumentace VZMR – Intenzifikace sys-
tému sběru a svozu odpadů Mokrovraty
8) Různé
Výsledek hlasování:
Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0 
Usnesení č. 2-14/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 3-14/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty bere na vědomí a schvaluje 
oznámení o výsledcích zadávacího řízení na veřejnou zakáz-
ku malého rozsahu na akci Rekonstrukce školní kuchyně ZŠ  
a MŠ Mokrovraty; v souladu s doporučením hodnotící komi-
se vybírá nabídku firmy TeS spol. s r. o. Chotěboř, Zednická 
558, 583 01 Chotěboř.
Výsledek hlasování:
Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 3-14/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 4-14/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Smlouvu o dílo na 
akci Rekonstrukce školní kuchyně ZŠ a MŠ Mokrovraty mezi 
firmou TeS spol. s r. o. Chotěboř, Zednická 558, 583 01 Cho-
těboř a obcí Mokrovraty.
Výsledek hlasování:
Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 4-14/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 5-14/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Smlouvu o výpůj-
čce obecního majetku mezi obcí Mokrovraty a Českou ha-
sičskou jednotou – hasičský sbor Mokrovraty, Pouště čp. 25, 
262 03 Mokrovraty a Sborem dobrovolných hasičů Mokro-
vraty-Pouště, z. s., Pouště čp. 25, 262 03  Mokrovraty. 

USNESENÍ ZE ZÁPISU Č. 14/2024
ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE MOKROVRATY,

KONANÉHO DNE 18. 6. 2024 OD 18:00 HODIN
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Výsledek hlasování:
Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 5-14/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 6-14/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Smlouvu o nájmu 
budovy hasičské zbrojnice mezi obcí Mokrovraty a Českou 
hasičskou jednotou – hasičský sbor Mokrovraty, Pouště 
čp. 25, 262 03 Mokrovraty a Sborem dobrovolných hasičů 
Mokrovraty-Pouště, z. s., Pouště čp. 25, 262 03 Mokrovraty.
Výsledek hlasování:
Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 6-14/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 7-14/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Kupní smlouvu 
mezi L. M. a J. C.  a obcí Mokrovraty na koupi pozemků parc. 
č. 480/2 a 481/6 v k. ú. Mokrovraty.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 7-14/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 8-14/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Obecně závaznou vy-
hlášku obce Mokrovraty o regulaci provozování hazardních her.
Výsledek hlasování:
Pro: 7  Proti: 1  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 8-14/2024 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 9-14/2024
Zastupitelstvo obce Mokrovraty schvaluje Výzvu a zadávací 
dokumentaci na veřejnou zakázku Intenzifikace systému sbě-
ru a svozu odpadů Mokrovraty.
Výsledek hlasování:
Pro: 8  Proti: 0  Zdrželi se: 0
Usnesení č. 9-14/2024 bylo schváleno.

Stanislava Ecklová, starostka obce

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ

V sobotu 25. 5. 2024 se uskutečnila slavnost vítání občánků. Mezi občany Mokrovrat byly přivítány čtyři děti  – Oliver Bezdě-
ka, Vojtěch Hora, Matouš Mára a Šimon Šichman. Při slavnosti zarecitovaly básničky děti z naší školy.
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OBEC MOKROVRATY PŘIPRAVUJE ZAVEDENÍ 
SYSTÉMU TŘÍDĚNÍ ODPADU »DOOR TO DOOR«

V průběhu roku 2023 připravovala obec Mokrovraty pod-
klady pro žádost o podporu z Operačního programu Životní 
prostředí Ministerstva životního prostředí, která byla vyhlá-
šena na počátku letošního roku. Na základě takto připrave-
ných podkladů obec požádala o dotaci na projekt s názvem 
»Intenzifikace systému sběru a svozu odpadů Mokrovraty«. 
V rámci projektu budou pořízeny nádoby a kontejnery na 
sběr papíru, plastů, kompozitních obalů, bioodpadů, kovů  
a objemných odpadů. Jedná se o nákup nádob pro budoucí sys-
tém »door to door«, kdy budou nádoby na separované odpady 
přistaveny přímo k rodinným domům, resp. bytovým domům.
V měsíci květnu jsme obdrželi informaci, že obci Mokrovraty 
byla dotace přiznána. Nyní očekáváme oficiální rozhodnutí 
MŽP.
Z této dotace obec plánuje pořídit 280 nádob na papír  
a 280 nádob na plasty, spolu s kompozitními obaly a kovy  
o objemu 240 l. Dále 6 nádob na papír a 6 nádob na plasty, 
spolu s kompozitními obaly a kovy o objemu 1100 l s hor-
ním výsypem k bytovým domům na území obce. V rámci 
projektu budou rovněž pořízeny velkoobjemové kontejne-
ry pro mobilní sběr objemných odpadů, papíru a bioodpa-
dů na vyhrazených místech. Vlastníkům rodinných domů  
a obyvatelům bytových domů poskytne obec nádoby bez-
platně. Sedmdesát procent nákladů pokryje dotace z Ope-
račního programu Životní prostředí, zbývající část uhradí obec  
z vlastního rozpočtu. Ze stávajících kontejnerových stanovišť, 

určených pro trvale žijící občany, budou odstraněny nádoby 
na papír, plasty a kovy. Ostatní druhy odpadu se budou tří-
dit obvyklým způsobem a stávajících stanoviště s umístěnými 
kontejnery zůstanou.
Na provoz obecního systému odpadového hospodářství obec 
dlouhodobě doplácí. Náklady od letošního roku zvýšil také 
vládní konsolidační balíček, který odvoz odpadu přesunul  
z 15 % DPH do vyšší sazby 21 % DPH. Nemalou měrou se 
na nákladech podílí i zvýšený poplatek za skládkovné, který 
přinesla platnost nového zákona o odpadech od roku 2021. 
Do té doby mohly obce ukládat tunu odpadu za 500 korun. 
Za tuto cenu se nyní smí uložit pouze omezené množství ki-
logramů na osobu, cokoli navíc je za podstatně zvýšenou 
sazbu. Vloni to tak bylo 180 kilogramů na hlavu, skládkovné 
každého dalšího odpadu vyšlo na 1000 Kč za tunu. Letos 
je množství na osobu ještě nižší, a to 170 kilogramů, sklád-
kovné za každý další odpad vzrostlo na 1250 korun za tunu.  
V roce 2029 to bude už jen 120 kilogramů na osobu, přičemž 
skládkovné se navýší na 1850 korun za tunu. Od roku 2025 
navíc obce musí vytřídit nejméně 60 procent směsného od-
padu. Za nesplnění budou dostávat pokuty.  
Projekt »Intenzifikace systému sběru a svozu odpadů Mokro-
vraty« si klade za cíl snížit množství směsného odpadu, zá-
roveň navýšit množství vytříděných surovin a systém »door 
to door« umožní občanům třídit odpad pohodlněji přímo  
v domácnostech.

AKTUALITY Z NAŠÍ ŠKOLY – ZÁŘÍ 2024

 2. 9. – slavnostní zahájení školního roku
 3. 9. – fotografování prvňáčků
 3. 9. – schůzka rodičů – ZŠ i MŠ – 16 hodin
20. 9. – pouťové pečení
21. 9. – »Škola na pouti« – jarmark od 14 do 16 hodin

Vážení spoluobčané,
začátek června jsme prožili se žáky i několika předškoláky 
mimo naši školu, odjeli jsme na školu v přírodě do penzionu 
Alešův Dvůr v Hamru u Třeboně. 
Po celou dobu nám počasí přálo, takže plánované aktivity 
mohly probíhat venku. Turisticky zaměřený pobyt splnil své 
cíle – návštěva Farmaparku v Chlumu u Třeboně, vycházky 
do okolí Hamru, činnosti zaměřené na míčové hry, spolupráci, 
soustředěnost a hlavně celodenní výlet do Třeboně. Po pro-
hlídce zámku jsme parkem došli ke Schwarzenberské hrobce  

a na závěr pluli lodí po rybníku Svět, jednom z největších rybní-
ků v této oblasti.  Pro všechny to byl nezapomenutelný zážitek.
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SVOZ ELEKTROODPADU A OBJEMNÉHO ODPADU

V úterý 18. června se předškoláci, kteří v září nastoupí do 
1. ročníků ZŠ, loučili s mateřskou školou a byli pasováni na 
školáky. V úvodu zahradní slavnosti byli se šerpami »Ahoj 
školko« představeni všem přítomným. Rozloučili se básnič-
kou a pak si společně s ostatními dětmi z MŠ zatančili píseň 
o berušce.
Ošerpovaní nebyli jen budoucí školáci, ale také na rozlou-
čenou žáci 5. ročníku. Kniha a pamětní list jim budou tento 
okamžik připomínat. 
Ještě se s písničkami přidali všichni ti, kteří se zúčastnili školy 
v přírodě, na výstavě výtvarných prací ukázali vyrobené tý-
mové vlajky z tohoto pobytu. Byly opravdu zdařilé. 
Následovala prohlídka zahradní galerie, pohoštění a pak ještě 
program s profesionální animátorkou i s malováním na obli-
čej, tolik oblíbeným u dětí. V rámci Šablon OP JAK I proběhla 
letošní zahradní slavnost trochu netradičně, ale všichni byli 
spokojení.
V úterý 25. června se konala schůzka rodičů budoucích prv-
ňáčků i rodičů těch dětí, které nově nastoupí do MŠ.
Středa 26. června byla výletní. Školáci se školní družinou vy-
razili odpoledne na zmrzlinu do cukrárny v Malé Hraštici, děti 
z mateřské školy dopoledne na exkurzi Zemědělské společ-
nosti v Mokrovratech.
V pátek 28. června jsme rozdali žákům vysvědčení, pochválili 
je za úspěšné ukončení školního roku. Očekávané prázdniny 

jsou tady. Přejeme všem, aby si je krásně užili, a v září se 
těšíme na shledání.

Kolektiv ZŠ a MŠ Mokrovraty

V sobotu 24. 8. 2024 se uskuteční sběr elektroodpadu a objemného odpadu na těchto místech:

 Mokrovraty – dvůr u hasičské zbrojnice od 9:00 do 12:00 hodin,
 Pouště – u kontejnerů na tříděný odpad od 8:00 do 11:00 hodin.

Žádáme občany, aby na sběrném místě v Pouštích neodkládali odpad před přistavením kontejneru. 

Elektroodpad – pouze kompletní elektrozařízení: pračky, mikrovlnky, ledničky, vrtačky, vysa-
vače, žehličky apod.

Objemný odpad: koberce, lina, nábytek, matrace apod.

Občané a chataři z Mokrovrat a Pouští mohou odpad na těchto místech odkládat zdarma  
v přiměřeném množství (max. jeden přívěsný vozík za automobil za domácnost). 

Pneumatiky nebereme do objemného odpadu! Místa zpětného odběru pneumatik zajiš-
ťuje společnost Eltma, www.eltma.cz nebo Dokas Dobříš. 
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DĚTSKÝ DEN

Bioodpad lze odkládat do kontejnerů každou neděli od 9:00 do 13:00 hodin nebo každé pondělí od 
8:00 do 12:00 hodin ve dvoře hasičské zbrojnice v Mokrovratech čp. 17.
Na Pouštích je přistaven pouze kontejner na trávu.

Podzimní svozy nebezpečného odpadu se uskuteční 14. 9. a 12. 10. 2024. Časy svozů upřes-
níme.

KOMINÍK

Od úterý 20. 8. do neděle 25. 8. 2024 bude v Mokrovratech a na Pouštích chodit komi-
ník.
Občané, kteří mají zájem o kominické služby, se mohou objednat do 14. 8. 2024 na OÚ 
Mokrovraty.
Telefon: 318 593 812, 725 825 325
E-mail: mokrovraty@volny.cz, podatelna@mokrovraty-obec.cz.  

V neděli 26. 5. 2024 se konala na fotbalovém hřišti v Mokrovratech oslava Dne 
dětí. Letošní ročník byl tematicky zaměřen na Integrovaný záchranný systém. Té-
měř devadesát dětí soutěžilo v šesti disciplínách zaměřených na toto téma.
Celé odpoledne byli přítomni strážníci Městské policie Mníšek pod Brdy s ukázkou 
techniky a vybavení. Strážníci předvedli policejní zásah za pomoci služebního psa. 
Velmi děkujeme za poučnou prezentaci jejich práce. 
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V minulém článku jsme se zmínili o našich plánech, pokud 
jde o účast na hasičských soutěžích.  Jednou z našich pláno-
vaných aktivit byla také hasičská soutěž v Nalžovicích. Ta se 
konala 26. května 2024 v romantickém prostředí zámecké 
obory v Nalžovicích. Šlo o Prezidentské kolo ČR v požárním 
sportu mládeže ČHJ a my jsme mohli být u toho. Tentokrát 
nás reprezentovala dvě družstva dětí a osobně nás přivítal 
Ing. Vasil Silvestr Pekar, prezident České hasičské jednoty. 
Děti předvedly na soutěži požární útok, při kterém zaběh-
ly krásné výsledné časy – jedno družstvo dokončilo útok za 
33,61 sekund a druhé (vesměs trochu mladší účastníci) za 
38,07 sekund. Pro děti bylo užitečné vyzkoušet si další sou-
těž »naživo« už kvůli tomu, aby se nám postupně »otrkaly« 
a naučily se nenechat na sebe působit zbytečnou trému. Po 
náročném výkonu si pak děti užily pohodové soutěžní odpo-
ledne na Dětském dnu v Mokrovratech.

rie.  Že se naši muži hecli a do soutěže se solidárně přihlásili  
s námi (prakticky bez předchozích tréninků), nás moc po-
těšilo. V kategorii mladších žáků bojovala naše dvě dětská 
družstva s velikým zápalem a nasazením. Dětem se podařilo 
obsadit krásné 4. a 5. místo v soutěži. Trošku nás zamrzelo, 
že jsme se museli smířit s bramborovou medailí, jelikož náš 
dětský tým B dokončil soutěž s časem 30,87 sekund, což 
bylo o pouhých 13 setin sekundy méně, než zaznamenalo 
družstvo dětí z Budínku, které skončilo na 3. místě s časem 
30,74 sekund, ale to už ke sportu patří. Družstvo A pak do-
běhlo za 39,07 sekund (a skončilo na 5. místě). Každopád-
ně se náš »béčkový« tým v rámci soutěže zlepšil (první útok 
zvládl s časem 33,57 sekund) a dosažený čas 30,87 sekund 
je jejich dosud nejlepším dosaženým časem. Za perfektní vý-
kony všem dětem moc blahopřejeme.
V kategorii žen nás v Budínku reprezentoval již skvěle sehraný 
tým žen. Ženy dokončily útok v dosud nejlepším soutěžním 
čase, a to za 27,98 sekund. Bohužel to nakonec nestačilo 
na medailové příčky, ale »jen« na 4. místo. Příslibem do bu-
doucna je fakt, že časy mezi 2. až 4. místem byly v rozmezí 
1,5 sekundy. Je to úžasný úspěch – holky, máte bezvadně 
nakročeno!  

Dne 8. června 2024 se konala hasičská soutěž »O BUDÍN-
SKOU MEDAILI A BUDÍNSKÝ POHÁR« a my jsme se jí zúčast-
nili. Tentokrát se nám podařilo dát dohromady celkem čtyři 
družstva, jedno ženské, jedno mužské (za účasti dvou žen)  
a dvě dětská družstva (mladších žáků). Měli jsme tedy dosud 
největší obsazení v soutěži za naší dvouleté hasičské histo-

Nedělní odpoledne dětem ještě zpříjemňovaly skákací hrady 
a malování na obličej.

ÚČAST V HASIČSKÉ SOUTĚŽI
V NALŽOVICÍCH, BUDÍNKU A TUŠOVICÍCH
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Mužský tým nastoupil ve složení: Vláďa B., Tomáš F., Jan K., 
Martin H., Pavel H., Vendula V. a Veronika K. Dosažené vý-
sledné časy rozhodně nebyly ostudou, ačkoli náš tým skončil 
na posledním 6. místě (s časem 31,23 sekund). Takže pokud 
se příště podaří trochu potrénovat, věřme, že to bude lepší 
– hoši, děkujem!
Nakonec jsme mohli vyzkoušet i naši historickou stříkačku 
PS8, a to na 18. ročníku soutěže »Tušovické osmičky«, kte-
rá se letos konala 22. června 2024. A zasloužilá veteránka 
nás nezklamala. Účast v soutěži však obnáší nejen využi-
tí stříkačky PS8 (se kterou jsme letos bohužel netrénovali  
a u níž nám chvíli trvalo, než »naskočila«), ale do soutěž-
ního času se počítá kromě samotného požárního útoku  
u žen i příprava hasičského vybavení z vozíku (kromě stří-
kačky) a u mužů nejen to – muži museli zvládnout ještě 
přistavení a následný úklid hasičské stříkačky, a po prove-
dení útoku je čekalo ještě smotání hadic a úklid veškerého 
vybavení do vozíku. Jelikož jsme tyto činnosti, natož pak 
na čas, netrénovali, jsme rádi, že se nám podařilo dosáh-
nout slušných výsledků. 
Do soutěže nastoupila dvě dětská družstva a dále družstvo 
žen a družstvo mužů, které se podařilo poskládat na poslední 
chvíli.  Dětské týmy obsadily krásná třetí místa s časy 1:21,38 
min (starší děti) a 1:01,03 min (mladší děti) a tak si všech-
ny děti odvážejí medaile, diplomy a pohár. Nejlepšího času 
v kategorii (starších) dětí dosáhly Tušovice s časem 0:55,84 
min. Ženy si zajistily taktéž třetí místo s časem 2:16,25 min, 
což nestačilo na první Tušovice (s časem 1:35,88 min), ani na 
druhé Kozárovice (s časem 2:09,10 min), nicméně dosažený 
čas se velmi blížil stříbrnému družstvu a naše ženy si také od-
vážejí svou další soutěžní trofej v podobě poháru a diplomu 
za 3. místo. Muži měli největší konkurenci. Skončili jsme na 
7. místě (z 9 možných) s časem 6:03,22 min. První Chraštice 
zaznamenaly neuvěřitelný čas 4:20,00 min a poprvé ve své 
historii a celkově po 10 letech každoroční účasti v soutěži zví-
tězily. Poslední místo připadlo Konětopům s časem 8:14,22 

min. Toto mužstvo obdrželo zvláštní ocenění pro nejstaršího 
mužského účastníka soutěže (68 let), což je dokladem toho, 
že u soutěží dobrovolných hasičů platí, že tato hasičská klání 
jsou především o společných zážitcích a radosti z požárního 
sportu. Pro soutěž »Tušovické osmičky« to díky všudypřítom-
né přátelské a pohodové atmosféře platí dvojnásob. Po sou-
těži následovala taneční zábava při poslechu hudební skupiny 
Signál na letním parketu, kterou místní každoročně spolu se 
soutěží organizují.
Počasí nám u všech soutěží přálo, v Budínku možná až nadmí-
ru (bylo horko), a tak jsme byli opravdu vděční za úkryt před 
sluncem – tímto děkujeme SDH Velká Hraštice a SDH Nový 
Knín za zapůjčení stanu a obci Chotilsko za zapůjčení stolů 
a lavic. Díky tomu jsme si mohli mezi požárními útoky užívat 
příjemné zázemí a především stín. Na první dvě akce jsme vy-
užili stříkačku PS12, pro kterou naši mužští vlastnoručně vy-
robili »podvozek« – manipulační vozík pro přemístění stříkač-
ky (kterou jinak musí přenášet čtyři chlapi). Díky tomu máme 
trochu ulehčenu práci. V Tušovicích nám pak prokázala své 
služby stříkačka PS8, která dokázala, že je po tolika letech 
stále ještě funkční a provozuschopná. Tímto obci Mokrovra-
ty děkujeme za možnost ji bezplatně využívat. Také bychom 
chtěli vyjádřit poděkování za to, že můžeme pro naši činnost 
využívat budovu hasičárny v Pouštích. Ze strany vedení obce 
nám navíc byla dne 9. června 2024 předána do užívání další 
hasičská stříkačka PS12, která je ve vlastnictví obce. Věříme, 
že i nově »přidělenou« stříkačku využijeme již toto léto na 
některé z hasičských soutěží. Naší obci a zejména pak paní 
starostce Stanislavě Ecklové a místostarostovi Lukáši Konvič-
kovi patří za možnost bezplatného využívání obou stříkaček 
a za veškerou další podporu velký dík. Jsme moc rádi, že  
i díky této podpoře můžeme pokračovat v naší činnosti  
a v hasičských tradicích našich předků.

Závěrem přejeme hezké a pohodové léto a připomínáme se 
s naší poslední organizovanou letní akcí – v sobotu 31. srpna 
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2024 plánujeme od 13:00 hod na fotbalovém hřišti v Mokro-
vratech uspořádat »Hasičský den«, kam vás srdečně zveme. 
Přijďte si vyzkoušet hasičský útok nebo kovářské řemeslo, 
zasoutěžit si (pro děti bude připravena opičí dráha), podívat 
se na ukázku práce záchranářů anebo si jen tak poklábo-

sit se sousedy a známými. Díky obci budeme mít k dispozici  
i hygienické zázemí. A chybět nebude ani bohaté občerstve-
ní, včetně piva, limonády, grilovaných klobásek a hermelínů, 
domácích koláčků a dalších dobrot.  
Rádi vás uvidíme!
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